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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
Guvernörsrådet 

  

PROTOKOLL NR. 6 2004 - 2005 
 
Tid:   2004-11-13--14  
Plats:   Åhus Strand, Åhus 
Deltagare: Beslutande:  GRO Håkan Johansson,  DG Bo Sahlén 101-A, DG 

Arvo Metzmaa 101-B,  DG Lars Gunnar Holmberg 101-GD, DG 
Elisabet Lindqvist 101-N,  DG Göran Engström 101-P,  DG Åke 
Lind 101-S, DG Åke Hultqvist 101-SM,  DG Ulf Svenzon 101-SV, DG 
Frank Smith 101-U, DG Ralph Ahlquist101-VG,  

 Övriga enligt bifogad deltagarlista. 
 
   
 
§ 58 Mötets öppnade 
 
 GRO Håkan Johansson hälsade alla välkomna till  guvernörsrådsmötet 

och hoppades på givande förhandlingar. 
 
§ 59 Val av sekreterare 
  
 Beslut: 
 VGRO Lennart Löf valdes till sekreterare. 
 
§ 60 Val av justeringspersoner 
 
 Beslut: 
 Till justeringspersoner för dagens protokoll valdes DG Frank Smith och 

DG Ralph Ahlquist. 
 
§ 61 Fastställande av ärendelistan 
 Följande punkter lades till under §74: 
 -utredning om Convention vart annat år 
 -utredning ang. ett Rikslotteri. 
 -§ 71 utgår 

  Varefter dagordningen fastställdes. 
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§ 62 Organisation 
 Föredragande IPGRO Finn L. Bangsgaard. 
 VU har behandlat frågan om tillsättning av specialistfunktioner, som 

exempelvis IT-gruppen. Enligt beslut på GR-mötet i Gävle Nr 7  2003-
2004  § 124 tillsattes en IT-expertgrupp. 

 
 VU föreslår att IT-specialister utses av GR. 
 
 Beslut: Guvernörsrådet beslutar att alla specialistfunktioner skall utses 

av Guvernörsrådet. 
 
 Presenterades VU´s förslag till organisation MD 101 kontor 
 
 Beslutades att acceptera organisationen med arbetsfördelning för MD´s 

kontor enligt bilaga. 
  Bilaga 35 

 Chefsfrågan på kontoret diskuterades. 
 Informerades om annonseringen efter en ”Säljare” för supplies. 
 
 Beslut: Guvernörsrådet beslutar att utse en tillsättningsgrupp, för den 

utannonserade tjänsten som säljare, bestående av VGRO Lennart Löf, 
DG Ulf Svenzon och VDG Bengt-Arne Bengtsson. 

 
 
§ 63 Riksvalnämnden 
 Föredragande: Paul Josefsson, ordf. i riksvalnämnden. 

 Bilaga 36 
 

VU föreslår att riksvalnämnden får i uppdrag att se över vilka 
expertfunktioner som skall utses, ej väljas. 
Mandattiden för kommittéordförande diskuterades. Frågan var om nu 
sittande ordföranden i Humankommittén och Framtids-kommittén  som 
vid RM 2004 blev vald på ett år, skall kunna väljas på ytterligare ett år. 
  
Beslut: Guvernörsrådet beslutar  

• att ge riksvalnämnden i uppdrag att utreda vilka expertfunktioner 
som skall utses av GR.  

• att nu sittande kommittéordförande i Humankommittén och 
Framtidskommittén kan omväljas på ytterligare ett år. 

• att riksvalnämnden skall förorda kandidat till ID, detta enligt 
arbetsordningens § 16 

• att riksvalnämnden kommer med förslag på hur ID-kandidaterna 
skall presenteras på RM.  
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§ 64 Årsredovisning Stiftelsen Lions Forskningsfond för ålders-
relaterade sjukdomar 

 Föredragande IPGRO Finn L. Bangsgaard 
Bilaga 37 

 Beslut: Guvernörsrådet beslutar att godkänna årsredovisningen enligt 
revisorernas förslag. 
Guvernörsrådet fastställer vinst och förlusträkningen samt 
balansräkningen. 
 

 Beslutades vidare att ge VU i uppdrag att se över stadgarna för denna 
stiftelse. 

 
§ 65 Ekonomi 
 EC Annette Eiserman-Wikström redogör för ännu ej färdigreviderat 

bokslut för 2003-2004. Utfall och prognos för innevarande år gicks 
igenom. 

Bilaga 59 
 Lekmannarevisorn Willy Lindgren rapporterade att allt var i sin ordning. 

Han framförde auktoriserade revisorn, Öhrlings Price Waterhouse 
Coopers, önskan att inför nästa bokslut få handlingarna för bokslutet 
under augusti för att kunna revidera under september. 

 
Beslut: Guvernörsrådet beslutade att godkänna rapporterna 

  
 
§ 66 IT-gruppen. 
 Sune Karlsson  föredrog IT-gruppens förslag att en person får 

praktikantjänst i 6 månader för att ta fram ett nytt medlemsregister  
 Arbetsförmedlingen betalar lönen för denna person. 
 Praktikanten heter Lion Stefan Sahlin LC Lidköping  

 Bilaga 42 
  

Förslaget är att Sune Karlsson blir arbetsledare för praktikanten som får 
sitt kontor i Lidköping. 
Att kostnader för lions för detta projekt blir totalt ca 65000:- 
Att ett preliminärt pris för en alternativ webbplats kan bli ca 500:-/mån för 
MD och ca 200:-/år för klubbarna. 
Tidsplanen är att vara klar med ett nytt medlemsregister sista februari 
och testkörning fram till sista juni. 
Att IT-gruppen önskar ett träff med distriktens IT-ansvariga 
sker i slutet av februari  

 
 Beslut: GR beslutar att utvecklar ett nytt medlemsregister enligt 

ovanstående förslag. 
 Mötet TACKADE  Sune Karlsson med en BIG HAND för hans 

engagemang och den tid han nerlagt för att få struktur på ett nytt 
medlemsregister. 
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§ 67 Kommittérapporter 
A) Extern varumärkeskampanj 
Föredragande: PID Bruno Ahlqvist 

Bilaga 51 
 
Förslag från gruppen är att genomföra seminarium ev. två seminarier vid 
RM under en timme/seminariet på torsdagen. 
 
Beslutades enligt förslaget och att föreslå RM med två  
förslag för att finnansera den externa varumärkeskampanjen.  
De två alternativen är 100: -/medlem totalt eller 38: -/år och medlem i tre 
år.  
 
B) Framtidskommittén 
Ordförande i framtidskommittén Lennart Wester presenterade  
ett förslag till genomförande av den interna varumärkes-kampanjen  

Bilaga 38 
Målsättning med den interna varumärkeskampanjen är att alla 
medlemmar skall vara utbildade och förberedda för den externa 
varumärkeskampanjens start i oktober 2005. 

1. Under december och januari framtagning av material 
2. Utbilda ZO  5-6/2 2005 
3. ZO skall föra ut informationen på zonmöten till klubbarna 
4. Representanter från interna planeringsgruppen kommer att 

besöka alla distriktsmöten. 
 

Distriktsguvernörerna skall inom tio dagar inlämna namn på de  
ZO alternativt BZO eller annan person från zonen som skall 
kallas till seminariet den 5-6 februari 2005 i Gävle. 
Kostnaderna för seminariet tas av MD 
 

 Beslutades att genomföra den interna varumärkeskampanjen enligt 
förslaget. 

 
 Konfirmerades att PDG Bengt Grönvall adjungeras till FUU 
  

  
 C) Humanitär verksamhet 
 Ordförande i humanitära kommittén Björn Palmer lämnade en muntlig 

rapport över pågående projekt. 
 

”Pojkhemmet i Viljandi”  Reparationerna av sanitetsutrymmena har ej 
påbörjats då föreståndaren ej var nöjd med entreprenören. 
  
Sverigehuset i Maarja Village.  Den 24 oktober lades grundstenen till 
huset. Sverigehuset beräknas stå färdigt för inflyttning till jul och 
invigning i början av januari 2005. 
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Projektet Änglagård i Novocybkov. För att färdigställa  gynekolog-kliniken 
krävs ytterligare ca 1 milj SEK. För att delfinansiera detta har LC 
Vallentuna tagit fram en kalender som skall säljas till Lionsmedlemmar.  
Behovet av resterande pengar håller på att utredas. 

Bilaga 39 
 Björn Palmer väckte frågan om Kampanj Sight First fas 2 

Bilaga 53 
 
Förslag: 
1. Humankommittén föreslår att namnet Pengapåsen behålles. 
2. Att kommittén får i uppdrag att utreda vilka regler som skall gälla för 

utnyttjande av ”Pengapåsen 
3. Humankommittén ska utveckla förutsättningarna för hur IR-projekt 

skall bedrivas. Detta kan bli ett förslag till nästa RM. 
4. Humankommittén får uppdraget att komma med ett förslag på 

slutfinnansering av projektet Novocybkov. Detta förslag skall sedan 
bli Guvernörsrådets förslag till RM. 

5. VU föreslår att Humankommittén tar framinstruktioner för hur ett 
projekt påbörjas, genomförs och avslutas samt eventuell efterföljande 
kontroll och uppföljning. 

 
Beslut: Guvernörsrådet beslutar enligt förslagen. 

 
 PDG Bengt Grönvall lämnade en muntlig rapport från 10-årsjubilerande 

för Casa Minunata. 
  
 D) Ungdomsfrågor 
 YED  Hans Folkesson rapporterade att katalogen för sommarens 

utländska ungdomsläger är utskickade till klubbarna. 
Diskussioner med övriga Nordiska länderna ang ett gemensamt 
diabetesläger har förts. 
9 Australienska ungdomar kommer till Sverige under dec-jan. alla 
ungdomar är placerade i familjer.  

Bilaga 40 
 

 Beslutades att ge ungdomskommittén i uppdrag att Utvärdera/utreda 
ungdomslägerverksamheten i framtiden 

 
E) Handikappfonden 

 PCC Börje Johnsson redogjorde för handikappidrottens verksamhet och 
utveckling. Börje uppmanade alla DG att försöka få igång projektet ”Gör 
din stad tillgänglig” på flera platser i landet.  

Bilaga 41 
 

 Beslutades att godkänna rapporten. 
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§ 68 PR/Info 
 Redaktören Maud Nordell redogör för den policy som skall gälla för MD:s 

hemsida. 
Bilaga 43 

 Beslut: GR beslutar att ovanstående policy skall gälla tillsvidare och att 
distrikten gör på samma sätt. 

 
 Maud Nordell redovisade svaren från läsvärdesundersökningen. 
 
 Beslutades att införa läsvärdesundersökningen återigen i tidningen 
 
§ 69 Handboken 
 Föredragande Maud Nordell redogör för framtagning av Handboken 

2005-2006 
Bilaga 44 

 Beslutades att tillsätta en arbetsgrupp bestående av Maud Nordell, DG 
Bo Sahlén och PDG Lars Edvards att vara behjälplig med framtagning av 
handboken. 

 
§ 70 Katastrofberedskapen 
 PDG Reino Wikström rapporterade/informerade om Tältprojektet 
 
 Förslag att klubbarna finansierar inköp av ett eller flera tält genom 

aktiviteter eller att få företag att sponsra inköp av tält 
 Lionklubbarna kan för egen räkning inköpa tält för att användas vid 

aktiviteter. 
 Räddningsverket erbjuder utbildning av frivilliga VOLONTÄRER 
 för uppbyggnad av tältstäder 

Bilaga 45 
Beslut: Guvernörsrådet beslutar att varje klubb kan sponsra tält. 
Guvernörsrådet beslutar återremitera frågan om att varje klubb kan få 
köpa tält för egna aktiviteter till självkostnadspris.  
Guvernörsrådet ger Katastrofberedskapen i uppdrag att utreda 
förutsättningarna för Volontärverksamheten. 

 
§ 71 Astma & Allergiförbundet 
 Paragrafen utgår. 
 
§ 72 Rapport från Riksmöteskommittén 

Föredragande Lion Anders Gemfors Halmstad 
Rapporten godkändes.  
Beslutades att inköpa 5 st Lionflaggor till MD för att användas vid alla 
riksmöten. 
Guvernörsrådet beslutar att hänskjuta till IT-gruppen att utvärdera det 
konferensbokningsprogram som Halmstad nu på prov ska använda. 
Beslutades att de VDG-elect som väljs vid resp. DM kommer att slippa 
efteranmälningsavgiften till RM. 
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§ 73 GR-mötet 25-27/2 2005 

DG Göran Engström redogör för planeringen av nästa GR-möte i 
Sundsvall. Ett erbjudande att förlägga mötet till Trollhättan har inkommit. 
Beslutades att förlägga GR-mötet till Sundsvall. 

 
  
§ 74 Information 
 A) NSR 

GRO Håkan Johansson redogör för planering av NSR på Färöarna  
Förslag till nästa NSR-projekt kommer att behandlas vid NSR-mötet 
Rapporten godkändes  
 

 B) CC-möte 
GRO Håkan Johansson  redogjorde från CC-möte i Köpenhamn.  
Från Danmark har inkommit ett förslag på ny gemensam parad-uniform 
för Norden. 
 
Rapporten godkändes 
 
Beslutades att tacka nej till ny paraduniform för Norden. 
. 

 
C) Europaforum 
GRO Håkan Johansson rapporterade från Europaforum i Rom.  
 
Rapporten godkändes. 

 
D) Motion nr 4 RM i Gävle ”RM och Convention vart annat år 
PDG Bengt Grönvall rapporterade från utredningsgruppens arbete.  

 
Beslutades att ge utredningsgruppen i uppdrag, att går vidare med idén, 
att utreda om två års mandat för DG. Efter detta måste en begäran 
inlämnas till internationella styrelsen om att få pröva två års mandat för 
DG. 
Rapporten skall vara klar till mötet i februari 2005 

 
 E) Utredning ang ett Rikslotteri 
 Ärendet har återremitteras till utredningsgruppen. 
 
 
§ 75 Seminarier 

1. Lions roll och inriktning 
Bilaga 60  

2. Samverkan med samhället 
Bilaga 61   

3. Organisation 
Bilaga 62 

4. Etik 
Bilaga 63 
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§ 76 Nästa möte 
GRO Håkan Johansson hälsade alla välkomna till Sundsvall den 25-27 
februari 2005 

 
§ 77 Avslutning 

 
IPCC Fin L Bangsgaard tackade GRO Håkan Johansson för ett väl 
genomfört möte med en BIG HAND. 
GRO Håkan Johansson tackade alla för visat intresse och med ett MD 
standar ett stort tack till DG Åke Lind för hans arbete med att arrangera 
detta GR-möte.  
Därefter förklarades mötet för avslutat kl. 12.00 

 
 
 Åhus 2004-11-14 
 
  

Lennart Löf                                Håkan Johansson             
Sekr.    GRO                

 .                                                         
 

Justeras: 
   
 
 

Frank Smith   Ralph Ahlquist. 
DG 101-U                        DG 101-VG  

   
Protokollet är elektroniskt justerat   
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September 2004 
 
 
Till alla distriktsguvernörer i Europa, 
 
 
Bästa distriktsguvernör. 
 
 
Ärende: SightFirst och planer för fas 2 i SightFirst penninginsamlingsaktivitet 
 
 
Gratulerar! Vi hopps att du har upplevt en mycket framgångsrik inledning av ditt år som 
distriktsguvernör. Det kommer med all säkerhet att vara det mest givande året som lionmedlemmar – 
ett år du alltid kommer att minnas och vara stolt över. 
 
 
Framgången för vårt program SightFirst bör också vara en källa för dig och alla andra 
lionmedlemmar att känna stolthet. För femton år sedan inledde Lions en extraordinär resa då detta 
program startades. Programmet var, och är, det mest omfattande programmet för att förhindra 
blindhet. Tack vare ett hårt arbete – däribland insamlandet av USD 142,6 miljoner – har vårt 
program SightFirst uppnått det som få trodde av möjligt 1990: att få kontroll över, och i många 
områden utrotat, blindhet som kan förhindras i stor skala. 
 
Under nästan 15 år har mer än USD 160 miljoner i bidrag från SightFirst beviljats till nästan 700 
projekt i 80 länder för att bekämpa blindhet. Den inverkan som dessa projekt har gjort är 
anmärkningsvärd, med uppskattningsvis 20 miljoner människor som har räddats från att bli blinda 
och 4 miljoner människor som har fått sin syn återställd tack vare operationer av grå starr. 
 
 
Trots detta är utmaningen inte över. Den globala befolkningstillväxten, den snabbt ökade 
medelåldern och uppkomsten av nya ögonsjukdomar som till exempel sjukdomar i samband med 
diabetes och förändring av gula fläcken, hotar att mörklägga livet för ytterligare miljoner människor 
om vi inte fortsätter samt utökar våra insatser. 
 
 
Med hänsyn till detta genomförde LCIF under 2003-2004 en förstudie för att gastställa om Lions 
hade möjlighet och var redo för att stödja ytterligare en stor SightFirst penninginsamlingsaktivitet. 
Studien nådde ut till mer än 1 700 lionmedlemmar över hela världen som deltog i personliga 
intervjuer, fokusgrupper och elektroniska enkäter. Det genomgående svaret från dessa 
lionmedlemmar var mycket positivt och en övervägande majoritet höll med om att vi inte kan ge 
upp, utan måste fortsätta och göra allt vad vi kan för att säkerställa att SightFirst fortsätter att vara 
världens störtsa och mest framgångsrika program för att förhindra blindhet. 
 
Som en del av förstudien genomförde LCIF i mars 2004 även ett internationellt symposium där 
LCIF:s förtroenderåd och 25 experter inom området att förhindra blindhet samlades. Experterna 
informerade oss om att antalet blinda kommer att fördubblas inom 20 – 25 år, såvida vi inte (1) 
fortsätter vårt initiativ SightFirst och (2) kar omfattningen för SightFirst för att kunna hantera de 
alarmerande nya utmaningarna inom synområdet, till exempel ögonsjukdomar i samband med 
diabetes, synsvaghet, förändringar av gula fläcken, blindhet bland barn, brytningsfel – vilka är hot 
som inte fanns på vår radar 1990. 
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Vi har aldrig varit en organisation som ger upp det vi har startat och det är med anledning av detta 
som vår styrelse den 9 juli 2004 godkände planeringen av fas 2 i SightFirst 
penninginsamlingsaktivitet, vilken kommer att inledas vid den kommande internationella kongressen 
i Hong Kong. 
 
 
Det är oerhört många detaljer som måste utarbetas, men redan nu bör vi sätta igån att informera 
andra lionmedlemmar om de oerhörda framgångar som SightFirst har hat fram till i dag samt om den 
preliminära tidtabellen för kampanjen. Med ett potentiellt mål om USD 150 miljoner kommer 
kampanjen att kräva stora förberedelser av våra medlemmar, klubbar och distrikt. 
 
 
För att hjälpa di gmed ovanstående bifogas en kortfattad sammanställning över de framgångar 
SightFirst har uppnått och den föreslagna tidtabellen för kampanjens fas 2. Vi vill också uppmuntra 
dig att vid både distrikts- och klubbmöten visa LCIF:s video ”LCIF gör världen bättre”, vilken 
innehåller LCIFs främsta prestationer. Ett exemplar av denna video fanns med i LCIFs CD ROM 
2004-05, vilken distribuerades till dig vid DG Elect-seminariet i Detroit/Windsor. Under de närmaste 
tre till fyra månaderna kommer mera detaljerad information att sändas till dig, allt6eftersom planerna 
fastställs. 
 
 
Vi ber att få tacka dig på förhand för att du delar med dig av dessa viktiga nyheter. Vi ber också att 
få tacka för de viktiga bidrag ni kommer att lämna under detta år och i framtiden, i arbetet att befria 
världen från mörkret och där blindhet som kan behandlas inte längre existerar. 
 
 
 
 
Med vänlig lionhälsning 
 
 
 
Clement F Kusiak   Dr Tae-Sup Lee 
Internationell president   Närmast föregående president 
    Ordförande i LCIF 
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SightFirst fas 2 diskussionspunkter 
 


Höjdpunkter bland SightFirst framgångar sedan 1990 
 


• Återställandet av synen för mer än 4 miljoner blinda personer med grå starr 
• Förhindrandet av synnedsättning för mer än 20 miljoner människor som lider av 


flodblindhet, trakom, grön starr, ögonsjukdomar på grund av diabetes och andra 
ögonsjukdomar. 


• Utförandet av nära 60 miljoner behandlingar mot flodblindhet – vilket resulterat i en stor 
minskning av nya fall av blindhet orsakade av denna förfärliga sjukdom 


• Utvecklandet av bärkraftig ögonvårdsservice genom byggandet av mer än 258 nya 
ögonsjukhus och kliniker och förstärkning av ytterligare 300 genom uppgradering av 
utbildning och utrustning. 


• Utvecklandet av viktig personal, vilket resulterat i att mer än 14 000 personer inom 
området för ögonhälsovård har fått träning tack vare SightFirst 


• Inledandet av världens mest ambitiösa program för att hindra blindhet bland barn – ett 
initiativ som fram till år 2006 kommer att skapa 30 center i 30 länder för ögonvård bland 
barn. 


 
 
Resultat av förstudien för fas  
 
Under förstudien berättade individuella lionmedlemmar bland annat detta för oss… 


• Den uppfattning som återupprepades var: ” Nu när vi har sett vad vi kan uppnå genom att 
arbeta tillsammans måste vi göra mer” 


• Mer än 80% av de tillfrågade ansåg att Lions skall fortsätta att arbeta med SightFirst – att 
bekämpa de främsta orsakerna till blindhet som kan förhindras och behandlas som till 
exempel grå starr, trakom, flodblindhet, glaukom pch ögonsjukdomar på grund av diabetes 


• Två tredjedelar av lionmedlemmarna är villiga att arbeta som frivilliga i en kampanj, samla 
in gåvor och att ge personliga gåvor till kampanjen 


• Överväldigande 80% av lionmedlemmarna tror att hans/hennes klubb kommer att stödja och 
delta i kampanjen 


• Nästan 70% av de tillfrågade anser att en kampanj kan inledas 2005-06 
 
 
Preliminär tidtabell för penninginsamlingsaktivitet fas 2 


• 2004-05: Planering och organisering av kampanjens samlade struktur, inklusive rekrytering 
av frivilliga ledare på internationell och på nationell nivå. Kampanjen inleds vid den 
internationella kongressen i Hong Kong 


• 2005-06: Utbildning och förberedelser fokuserade på distrikts- och klubbnivå. 
Penninginsamling kommer att begränsas till inledande gåvor och hur ”modellklubbar” 
genomför sina penninginsamlingsaktiviteter. Erkänsla till inledande gåvor och till 
modellklubbar vid den internationella kongressen i New Orleans. 


• 2006-07: Större penninginsamlingsaktiviteter inleds på distrikts- och klubbnivå över hela 
världen 


• 2007-08: Avslutning av större penninginsamlingsaktiviteter och firande av framgångar vid 
den internationella kongressen i Bangkok 


 
Notera. Ovanstående tidtabell är preliminär och en slutlig plan kommer troligen att bekräftas vid den 
internationella styrelsens möte i oktober. 
 








 


Annette Eiserman-Wikström 031-883673 (arb) annette@lsw.se 
Kullavägen 3B 031-883873 (fax) 
435 43  PIXBO 031-885690 (hem) 
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Kort rapport om utfall och prognos för innevarande år samt bokslut 03/04. 
 
Innevarande år 


 .18/10-04   
Intäkter Budget Utfall Prognos   
Nationella avgifter 3 455 1 711 3 422   
LCI Ersättning 268 64 268   
Avgift sem 4*1000*10 40 0 40   
Avgift VDG 5*1000*10 50 0 50   
Postpengar 1000*10 10 0 10   
Postpengar 25 1 25   
Tidningen The Lion 562 0 626 14700 x USD6,00 x 7,1 


Försäljning handbok 134 146 146   
Försäljning 70 45 70   
Ränteintäkter 50 18 20   
S:a 4 664 1 985 4 677   


   
Kostnader   
Personalkostnader 1 497 333 964 Mauds lön o arb avg till Tidningen 


Lokaler o drift 635 172 635   
GRO/GR/VU 343 131 343   
Riksmöte 229 9 229   
Nordiskt Samarbetsråd 200 9 256 NSR dyrare pga flygltider 


Convention o Europa Forum 137 76 137   
Kommittén för framtidsfrågor 330 51 330   
Kommittén för humanitär 75 12 75   
Komm för ungdomsprojekt 95 0 95   
Övriga kommittéer 0 17 95 60´enl tidigare beslut 


Riksvalnämnden 20 3 20   
Hedersrådet 2 0 2   
Marknadsföring 250 0 250   
Tidningen The Lion 562 142 868 Mauds lön o arb avg till Tidningen 


Handboken 134 132 132   
Avsättning ID-kandidat 2006-08 30 0 30   
Oförutsett 11 0 11   
S:a exkl. avskrivn. 4 550 1 087 4 472   


   
Avskrivning m.m. 114 0 114   


   
S:a inkl. avskrivn 4 664 1 087 4 586   
Resultat 0 898 91   
Skatt   
 







 


Annette Eiserman-Wikström 031-883673 (arb) annette@lsw.se 
Kullavägen 3B 031-883873 (fax) 
435 43  PIXBO 031-885690 (hem) 
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Intäkter: 
Medlemsavgifterna trillar in och har dubblerats i prognosen.  
 
Ersättningen till tidningen ”the lion” är som bekant 6 dollar. Förra prognosen räknades dollarn 
till 7,5 men är nu nedräknad till 7,1. Det medför en sänkning av ersättningen med 25000.-. 
 
Försäljningen av Handboken är utförd men det finns ytterligare handböcker på kontoret som 
kan säljs.  
 
Räntorna är satta lågt eftersom de skall fördelas även på projekten.  
 
Kostnader: 
På kostnadssidan har jag gjort så att jag fördelar redaktörens lön ner till tidningen där 
kostnaden redovisas. 
 
NSR blir dyrare att åka till i år eftersom flygtiderna är besvärliga. I det tidigare arbetet med 
budget för NSR har vi budgeterat 200´per år. Tanken har varit att man gör årliga avsättningar 
eftersom man vet att vissa NSR är dyrare än andra att ta sig till.  
 
IT-gruppen har ett tidigare beslut om 60´ för särskilda kostnader och det är inte orealistiskt att 
tro att ytterligare medel behövs. 
 
Prognos är som jag ser det ”bara” en prognos. Den ändrar sig från tid till annan och gäller 
endast en kort stund. Samtidigt kan den ge oss ett tänkt scenario vid bokslutstillfället. 
 
Föregående år, bokslut: 
Jag väljer att inte lägga med en tabell just nu. Förhoppningsvis är revisionen genomförd så att 
jag kan ge en så sann bild som möjligt på GR-mötet. Punkten är en ren informationspunkt så 
jag hoppas att det går bra.  
 
Fortsatt arbete: 
Väl landat i bokslut och årsredovisning återstår en hel del arbete med nya budgeten. Vår 
ekonom, Jan Demuth och jag för diskussioner kring redovisning, resultat- och 
balansräkningen för att få ut det bästa ur det material som finns. Budgeten kommer att skilja 
sig något eftersom vi eftersträvar en budget som bygger på vad jag kallar ”konto för konto” 
men som samlas upp i större poster. Detta för att förenkla utfallsredovisningen gentemot 
budget. 
 
Med vänlig hälsning 
 
 
 
Annette Eiserman-Wikström  
Controller MD101 
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2004-10-25 
 
Organisation MD 101 kontor   
 
GRO är ansvarig chef för kontoret. 
GRO är ansiktet ut mot allmänhet etc. 
 
Kanslist (kontaktperson IPCC) 
E-post:  kansli@lions.se 
             support@lions.se   
Svara för den dagliga kontakten med distrikt, klubbar och enskilda medlemmar 
Ansvara för utskick av handlingar inför VU och GR-möten 
Se till att berörda parter får del av VU:s och GR:s beslut 
Ansvarar för medlemsregistret. 
Ansvarig för medlemsmatrikeln på nätet 
Ansvarig webbmaster 
Samordning och utveckling av de administrativa arbetsuppgifterna 
Kontakter med allmänhet, myndigheter andra organisationer efter samråd med VU 
Kontaktman mot den internationella organisationen 
Stöd till distrikt och klubbar inom sitt ansvarsområde 
Ansvar för allmänna kontorsgöromål 
 
 
 
Redaktör/Informatör (kontaktperson CC) 
E-post:  thelion@lions.se,   
Producera tidningen The Lion 
Ansvarig för Handboken 
Ansvarig för hemsidan 
Ansvarig för MD:s PR-verksamhet 
Kontaktman med hovet  
Förse klubbar/medlemmar med PR- och informationsmateriel 
Hålla kontakter med media 
Bevaka Guvernörsrådets sammanträden samt Riksmötet och övriga möten efter behov 
Stöd till distrikt och klubbar inom sitt ansvarsområde 
Allmänna kontorsgöromål vid behov 
 
 
Ekonom (kontaktperson EC)  
E-post:  ekonomi@lions.se 
Löpande bokföring 
Fakturering 
Löneadministration 
Avstämningar och rapporter till VU och kommittéordförande, projektansvariga 
Upprätta bokslut, årsredovisning, deklaration /skatteredovisning 
Upprätta budgetförslag 
Bevaka lagstiftning inom ansvarsområdet 
Inköp/upphandling 
Driftsansvar för kontorets datafunktion 
Stöd till distrikt och klubbar inom sitt ansvarsområde 
Allmänna kontorsgöromål vid behov 
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Säljare (kontaktperson DCC) 
E-post:  supplies@lions.se 
 
Försäljning av lionartiklar till klubbar i Sverige och övriga Norden. 
I tjänsten ingår inköp, lagerhållning, aktivt säljarbete, expediering av beställda varor och 
allmänna kontorsgöromål vid behov. 
Stöd till distrikt och klubbar inom sitt ansvarsområde 
 
 
 
I allmänna kontorsgöromål ingår bl.a 


• Posthämtning 
• Diarieföring 
• Registrering av beslut 
• Kopiering 
• mm 


 
För att säkerställa att inkommande e-post läses vid frånvaro 
överstigande två dagar skall kontorets personal ha tillgång 
till samtliga  e-postadresser. 
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GRUPPARBETE vid GRS i Åhus 2004-11-14 
 
Grupp 1: Lions roll och inriktning (i Sverige) 
 
Ordf.: Ralph Ahlquist 
Arvo Metzmaa, Göran Engström, Lennart Löf, Bruno Ahlqvist, Liss-Britt Landén, Ingrid 
Jerlsten. 
 
Diskussionens huvuddrag gällande inriktning: 
 


• För mycket fokus på insamlingar 
• För många riksaktiviteter – som dessutom ger för dålig feedback. 
• Det behövs flera aktiviteter som gör medlemmarna berörda och personligen delaktiga. 
• Bredda tillämpningen av samtliga Lions Syften. 
• Det är för stort glapp mellan MD/distrikt och klubbarna 


 
Röster ur diskussionen: 
 


- Vi behöver inte enbart syna i samhället när vi samlar in pengar genom t.ex. konserter 
och modevisningar. Vi kan delta i samhällsdebatten genom t.ex. etikdiskussioner. 


- Ägna kraft åt värdfamiljrollen. Inte bara tjata efter värdfamiljer. Visa goda exempel! 
- Låt oss undvika att försöka driva Lions som ett företag. Det är mycket stora skillnader 


i uppbyggnad, belöningssystem etc. Folk vill inte göra samma sak på sin fritid som på 
jobbet. 


- Vi tjatar om medlemsrekrytering, men gör inget för att förändra verksamheten när 
samhället förändras. Satsa på humanitärt intresserade människor. 


- Klubben kan lättare få tillbaka ”sällanbesökare” bland medlemmarna genom att LP tar 
personlig kontakt vid t.ex. hem- eller arbetsplatsbesök. 


- Medlemskapet måste beröra. Vi måste veta vart pengarna går annars uteblir stoltheten. 
- Kunskap är nyckeln till framgång 
- Det ges dålig feedback från riksaktiviteter. Låt oss satsa på endast en MD-aktivitet åt 


gången. 
- Sluta drömma om 25-åringar som medlemmar. Låt Lions bli länken mellan arbetslivet 


och PRO. 
- Vi behöver en kortfattad information om Lions att lämna ifrån oss. 


 
 
 
Noterat av: Bruno Ahlqvist  
 
 
 
 
 
 
 
(GRS nov-04: Grupparbete 1)    
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2004-10-24         Skrivelse nr 2/04-05 
 
 
Lions Distriktsguvernörer! 
 
Sedan förra skrivelsen med bilagor gick ut har rättelser och kompletteringar inkommit  
till RVN. Vi har därför gjort några revideringar i både Nomineringsunderlag och i Nominerings- 
blankett. Det är vår förhoppning att Du har överseende med att Du ev får skicka ut materialet en 
gång till. 
 
Följande revideringar är gjorda: 
 
1. Nominering skall ske av ordförande i Kommittén för framtidsfrågor, utveckling och  
 utbildning. 
 
2. Nominering skall ske av ordförande i Kommittén för humanitär verksamhet. 
 
3. Nuvarande ledamot i kommittén för humanitär verksamhet är Rolf Pousard inte 
 Anders Larzon som tidigare angavs. 
 
4. Kontaktperson LEO Kenneth Persson tillhör numera LC Reng Höllviken. 
 
5. Internetgruppen blir en expertgrupp som utses av GR och skall därför ej väljas. 
 
 
 
Bifogar reviderade Nomineringsunderlag och Nomineringsblankett. 
 
 
Med vänliga hälsningar 
Riksvalnämnden 
 
Paul Josefson Tauno Mustanen  Bruno Ahlqvist 
LC Eksjö  LC Piteå/Öjebyn  LC Gävle/Norra 
Ordförande Ledamot  Ledamot 
 
 
Sändlista: 
Med post i original till Guvernörsrådets Ordförande Håkan Johansson 
Med e-post till GRO,  vGRO,  DG,  The Lion samt Lionkontoret 


       Riksvalnämnden i Multipeldistrikt 101 Sverige 
       Lions Clubs International 
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Grupparbete vid GR-möte i Åhus 2004-11-08 
 
Sammanfattande redovisning av Grupp 2: Samverkan med samhället 
 
Deltagare: 
Åke Lind, ordf. 
Elisabeth Lindqvist 
Åke Hultqvist  
Monica Larsson 
Reino Wikström 
Per-Erik Josefsson 
Björn Palmer 
Börje Jonsson 
 
Vilken roll har Lions i samhället och vem tar initiativet till samverkan? 
 
 Diskussionen fördes mot bakgrunden av att det svenska välfärdssystemet  krackelerar och att 
samtidigt som alla verksamheter inom den offentliga sektorn är under omprövning  trycket ökar på 
den ideella verksamheten. Både personliga insatser och pengar behövs! 
 
Lions bedriver idag en omfattande verksamhet på en rad olika områden, men vi kanske måste vara 
beredda att ompröva och genom ökad samverkan, inte bara mellan lionsklubbar utan också med 
andra organisationer och olika samhälls-organ, satsa på nya projekt. Men inte heller släppa 
lånsiktigheten.  
 
Samarbetet med Räddningsverket är exempel på ett nytt projekt och Lions Quest exempel på ett 
mera långsiktigt och tidlöst. 
 
I Distrikt 101-S har Lions träffat samverkansavtal med Region Skåne och  Kommunförbundet samt 
Skåneidrotten inom ramen för det övergripande nationella folkhälsoarbetet. Lions gör redan idag 
stora insatser på detta område, men  samtidigt som det strukturaliseras behöver det marknadsföras 
hos både politiker och tjänstemän.  
 
I den lokala Lionsklubben  bör årligen en närvärldsanalys göras för att tydliggöra förändringar 
och behovet av insatser. Det kan t ex gälla på handikappområdet. 
 
Lions organisation har anpassats till den nya utvecklingen i nästan samtliga distrikt vilket 
underlättar samverkan på regional nivå. Men nu måste behövs 
också ”nytänkandet” hos den enskilde medlemmen och den lokala Lionsklubben, som efter analys 
ska ta intiativ till samverkan. 
 
Att väcka frågor vid de allmänna frågestunder som finns i vissa landsting och kommuner kan vara 
en metod. 
 
 
 
Vid pennan: 
 
Åkarna Hultqvist och Lind 
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Befattningshavare som väljs av Lions Riksmöte 2005 
 
Befattning  Nuvarande innehavare Lionklubb   Vald t o m  Omval/Nyval 
 
GRO Håkan Johansson  LC Stockholm/Globen 2005-06-30  Nyval  2005-2006 
 
vGRO Lennart Löf   LC Gävle  2005-06-30  Nyval  2005-2006 
 
Ekonomisk  Annette 
controller Eiserman-Wikström   LC Mölndal/Kvarnbyn  2005-06-30  Nyval  2005-2008 
 
Revisorer auktoriserade Öhlings Price Waterhouse Coopers 2006-06-30   
Revisorer auktoriserade ersättare   Öhlings Price Waterhouse Coppers 2006-06-30 
  
Lekmannarevisor Willy Lindgren  LC Västervik 2005-06-30  Om/Nyval  2005-2006 
 
Ersättare för 
Lekmannarevisor Karl-Rudolf Pettersson LC Botkyrka 2005-06-30  Om/Nyval 2005-2006 
 
 
Kommittén för framtidsfrågor, utveckling och utbildning 
Ordförande Lennart Wester  LC Töre   2005-06-30  Nyval 2005-2007 
  
 
 
Kommittén för humanitär verksamhet 
Ordförande IRD Björn Palmer   LC Trollbäcken 2005-06-30  Nyval 2005-2007 
 
 
Kommittén för ungdomsprojekt 
Ordförande, YED Hans Folkesson  LC Vetlanda 2005-06-30  Om/Nyval 2005-2006 
 
Bitr. Ordf.  BYED Jan Lofjärd   LC Varberg  2005-06-30  Om/Nyval 2005-2006 
 
 
Riksvalnämnden 
Ordförande Paul Josefson  LC Eksjö  2005-06-30  Nyval  2005-2006 
Ledamot Tauno Mustonen  LC Piteå/Öjebyn 2005-06-39  Om/Nyval 2005-2006 
Ledamot Bruno Ahlqvist  LC Gävle/Norra 2005-06-30  Om/Nyval 2005-2006 
 
 
 
Riksmötet 2005 skall välja en svensk kandidat till  
Internationella styrelsen för åren 2006-2008. 
Varje Lionklubb kan nominera en kandidat. Distriktsvalnämndens ordförande tar emot nomineringar 
t  o m 31 december 2004. 
 
 
 
 
 
 
            FORTS. 
 


       Riksvalnämnden i Multipeldistrikt 101 Sverige 
       Lions Clubs International 
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Befattningshavare som utses av Lions Guvernörsråd 2005 
 
Befattning Nuvarande innehavare Lionklubb  Vald t o m  Omval/Nyval 
 
Forskningsfonden för åldersrelaterade sjukdomar/Röda Fjädern 
Ordförande Jurgis Plonaitis  LC Lerum  2006-06-30 
Ledamot sekreterare Charles Rossheim  LC Odensbacken 2007-06-30 
Ledamot ekonomi Björn Wahlenius  LC Skövde  2005-06-30  Om/Nyval 2005-2008 
Suppleant Lennart Ålund  LC Torp   2006-06-30 
Revisorer Öhrlings Price Waterhouse Coppers 
 
Handikappfonden 
Ordförande Börje Jonson   LC Östersund 2005-06-30  Om/Nyval 2005-2006 
Bitr Ordförande Alf Bakken   LC Gagnef/Floda 2005-06-30  Om/Nyval 2005-2006 
 
Katastrofberedskapen  Ordförande är GRO Håkan Johansson och sekreterare IRD Björn Palmer 
Ledamot Hans Ullberg   LC Örnsköldsvik 2006-06-30 
Ledamot Tony Blom   LC Kristinehamn 2005-06-30  Om/Nyval 2005-2007 
 
Kommittén för framtidsfrågor, utveckling och utbildning  Ordförande är Lennart Wester 
Följande tre personer är utsedda av  LCI t o m 2006-06-30: 
MDEO Ingemar Wästlund  LC Amnehärad 
MDMO Lars Eriksson  LC Tierp 
MDLDC Peter Dânilo   LC Södra Sandby 
 
Kommittén för humanitär verksamhet  Ordförande är IRD Björn Palmer 
Ledamot Lennart Ahrnlund  LC Örnsköldsvik 2005-06-30  Om/Nyval 2005-2006 
Ledamot Rolf Pousard   LC Vallentuna 2005-06-30  Om/Nyval 2005-2006 
Ledamot Jan Seebass   LC Åhus  2005-06-30  Om/Nyval 2005-2006 
 
Kontaktperson  
diabetes Bernt Fransén  LC Linköping/Valla 2005-06-30  Om/Nyval 2005-2006 
 
Kontaktperson LEO Kenneth Persson  LC Reng Höllviken 2005-06-30  Om/Nyval 2005-2006 
Bitr  kontaktp. LEO Philip Blomgren  Leo Club Sundet 2005-06-30  Nyval 2005-2006 
 
Länsförsäkringar och Sveriges Lions U-hjälpsfond 
Kontaktperson Björn Wahlenius  LC Trollhättan 2005-06-30  Om/Nyval 3005-2006 
 
Narkotikakommittén 
Ordförande NO Sven Börjesson  LC Vinslöv  2005-06-30  Om/Nyval 2005-2006 
Bitr Ordförande Bengt Ljungqvist  LC Ludvika  2005-06-30  Om/Nyval 2005-2006 
 
Orkester Norden Lennat Fridén  LC Nossebro 2005-06-30  Om/Nyval 2005-2006 
 
Stadgesekreterare Rolf Grune   LC Linköping/Johannel 2005-06-30  Om/Nyval 2005-2006 
 
Stiftelsen Sveriges Hjälpfond 
Ordförande Sven Steffner  LC Falkenberg 2005-06-30  Om/Nyval 2005-2007 
Ledamot sekreterare Anders Burman  LC Skellefteå 2005-06-30  Om/Nyval 2005-2006 
Ledam. Ekonomiansv Göte Larsson   LC Virserum 2005-06-30  Om/Nyval 2005-2006 
Revisorer Öhrlings Price Waterhouse Coppers 
 
 
RVN 2004-10-24 
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Anteckningar förda vid grupparbete angående ”organisation” i Åhus den 
14 november 2004. 
 
Efter diskutioner om varför förslaget till ny organisation röstades ner på Riksmötet i Gävle, 
kom gruppen fram till följande: 
 
Konstaterades att flertalet distrikt redan organiserat sig som det förslag som ej gick igenom i 
Gävle. 
 
Damma av det gamla förslaget och revidera det. 
 
Samordna det gamla förslaget med det förslag som Göteborgs klubbarna kommer fram till. 
 
Se till att konsekvenserna för det nya förslaget belyses ordentligt. Hur information och förslag 
läggs fram för GR. Ekonomiska konsekvenser m.m. 
 
Likartad organisation i klubbar – distrikt – MD. 








Bilaga 36 


     2004-10-24 
 


 
 
Nomineringar inför verksamhetsåret 2005-2006 
 
Lionsklubb:  LC__________________Distrikt 101_____Kontaktperson________________ 
 
Observera att de Lions som Ni nominerar skall personligen ha accepterat nomineringen innan namnen 
insändes till distriktsvalnämndens ordförande. (Riksvalnämnden har inte möjlighet att kontakta alla nominerade). 
Klubbens nomineringar skall vara distriktsvalnämndens ordförande tillhanda senast den 31 december 2004. 
(Distriktsrådet behandlar nomineringarna och tillser att de är Riksvalnämndens ordförande tillhanda senast  
31 januari 2005) 
 
Nominering av de befattningar som skall väljas av Lions Riksmöte 2005: 
 
Befattning  Namn  Lionklubb 
 
GRO       
 
vGRO       
 
Ekonomisk controller      
 
Lekmannarevisor      
 
Ersättare för lekmannarevisor      
 
Kommittén för framtidsfrågor, 
utveckling och utbildning. Ordf      
 
Kommittén för humanitär 
verksamhet. Ordf       
 
Kommittén för ungdomsprojekt 
 
Ordförande YED      
 
Biträdande ordförande BYED      
 
Riksvalnämnden 
 
Ordförande       
 
Ledamot       
 
Ledamot       
 
 
 
Ledamot till  
Internationella styrelsen      
 
 
 
 
Fortsättning nästa sida med nominering av de befattningshavare som skall utses av Lions Guvernörsråd 
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Nominering av de befattningshavare som skall utses av Lion Guvernörsråd 2005: 
 
Befattning  Namn  Lionklubb 
 
Forskningsfonden för åldersrelaterade sjukdomar/Röda fjädern 
Ledamot ekonomi      
 
 
Handikappfonden 
Ordförande      
Biträdande Ordförande      
 
Katastrofberedskapen  
Ledamot       
 
Kommittén för humanitär verksamhet 
Ledamot       
Ledamot       
Ledamot       
 
Kontaktperson diabetes      
 
Kontaktperson LEO      
Bitr kontaktperson LEO      
 
Länsförsäkringar och Sveriges Lions U-hjälpsfond 
Kontaktperson      
 
Narkotikakommittén 
Ordförande NO      
Biträdande ordförande      
 
Orkester Norden      
 
Stadgesekreterare      
 
Stiftelsen Sveriges Hjälpfond 
Ordförande      
Ledamot sekreterare      
Ledamot ekonomiansvarig      
 
 
RVN 2004-10-24   
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Grupparbete   
GR-möte i Åhus  
12-14 november 2004 
 
Grupp 4 
 
Deltagare: Ulf Svenzon, Håkan Johansson, Anette Eiserman-Wikström, Willy Lindgren, 
Monika Nero, Bengt-Arne Bengtsson, Willy Bäckström, Jan-Åke Åkerlund och Frank Smith. 
 
Grupparbetet behandlade Lions Etik i vid bemärkelse.  
Vi har inom organisationen en mycket bra bas att stå på i dessa frågor. Lions Etik omsatt i 
praktiskt handlande är något som ger den allra bästa förutsättning för ett framgångsrikt arbete. 
I denna anda har vår slogan ”ALLT KOMMER FRAM” tagits fram. 
När det gäller våra internationella hjälpinsatser har det inneburit att vi inte alltid kunnat klara 
av våra, i regelmässig ordning, beslutade aktiviteter och själva varit dom som kunnat leverera 
vår hjälp. Detta har fått till följd att vi ibland har fått betala administrativa avgifter till andra 
organisationer för att kunna verkställa våra egna hjälpinsatser. 
Gruppen fann det tillfredsställande att mot denna bakgrund ha inlett arbetet med 
Räddningsverket. 
En förnyad motion kommer för att i samma anda och med samma klara målsättning om att allt 
skall nå de vi vill stödja även när det gäller barn. Fjolårets motion avslogs med hänvisning till 
den ”fina” verksamhet som SOS-Barnbyar bedriver. Kanske dags att tänka om? 
Nationellt har vi naturligtvis lättare att kontrollera att allt kommer fram, men tyvärr har vi 
kunnat se hur administrativa kostnader på upp till 25 % av de insamlade medlen accepteras i 
andra organisationer. 
LCIF accepterar för sin del enligt uppgift 10%. 
För Lions är det ett adelsmärke att vi aldrig gjort några avdrag för administrativa kostnader 
avseende lön till anställda. 
Vi har ett stort pedagogiskt problem att för allmänheten klara ut skillnaden mellan Lions och 
övriga organisationer med humanitär inriktning dvs att det för oss är en hederssak att inte 
lägga in administrativa kostnader som vi inte kan försvara med utgångspunkt från Lions Etik 
medan andra ”seriösa” organisationer accepterar såväl årslöner i miljonklassen som 
omfattande fallskärmsavtal. 
Hur förhåller sig inmundigandet av Absolut till vår kamp mot droger i olika former? 
Lions tar avstånd från allt som är brottsligt. Att i ordnade former bruka alkohol är inte 
brottsligt och i de fall där brukandet har övergått till missbruk har vi klart tagit avstånd från 
detta. 
Gruppen ansåg att de frågor som tagits upp i dagens grupparbete har sådan dignitet att de 
borde diskuteras i storgrupp. 
 
Vid klubban och pennan 
Frank Smith 
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Lerum 2004-10-04 


 
 
Till 
GR i MD 101, Sverige 
 
 
Bilagt översändes i enlighet med Stiftelsen Lions Forksningsfonds för 
åldersrelaterade sjukdomar stadgar, § 9, årsredovisning för stiftelsen 
verksamhetsåret 2003-2004, revisionsberättelse samt missiv till 
Länsstyrelsen i Stockholms län i egenskap av tillsynsmyndighet. 
 
 
Stiftelsen 
Lions forskningsfond för åldersrelaterade sjukdomar 
 
 
 
 
------------------------------------ 
Jurgis Plonaitis 
Ordförande 
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Stiftelsen 
Lions forskningsfond 


För 
Åldersrelaterade sjukdomar 


 
 
 


Org. Nr 80 2410-0003 
 
 
 
 
 
 


ÅRSREDOVISNING 2003-2004 
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Förvaltningsberättelse 
 
Styrelsen för stiftelsen Lions forskningsfond för åldersrelaterade sjukdomar får härmed 
avge redovisning för stiftelsens verksamhet för tiden 2003-07-01 – 2004-06-30, 
stiftelsens fjärde verksamhetsår. 
 
 
 
BAKGRUND 
 
 
Lions Clubs International, multipeldistrikt 101 (MD 101) Sverige genomförde under 
1999 en Röda Fjäderninsamling i samarbete med övriga nordiska Lions. Insamlingen 
genomfördes som en manifestation av Lionsrörelsens 50-åriga verksamhet i Norden. 
 
 
Vid Nordiska Samarbetsrådets (NSR) möte 1996 i Seinäjoki i Finland belöts att 
rekommendera respektive multipeldistrikt i Norden att vid sina Riksmöten (RM) besluta 
en gemensam Röda Fjäderninsamling till förmån för forskning om åldersrelaterade 
sjukdomar och andra åtgärder med inriktning mot ökad livskvalitet. Vidare beslöts att av 
i respektive multipeldistrikt insamlade medel 20% avsattes till gemensamma nordiska 
projekt och att resterande 80% disponeras nationellt. 
 
 
Efter genomförd insamling beslöt guvernörsrådet inom MD 101 vid sitt sammanträde i 
mars år 2000 att bilda en stiftelse för förvaltning av insamlade medel. Stiftelseurkund 
och stadgar för stiftelsen upprättades samt utsågs en styrelse bestående av tre (3) Lions-
medlemmar. 
 
 
 
STIFTELSENS ÄNDAMÅL 
 
 
Stiftelsens ändamål är att 
 Främja vetenskaplig forskning rörande åldersrelaterande sjukdomar 
 Lämna stöd till åtgärder för att höja livskvalitet, 
  Informera om stiftelsens verksamhet 
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STIFTELSENS VERKSAMHET 
 
 
Formalia 
 
Styrelsen har till Lions Clubs International MD 101 Sverige i enlighet med stiftelsens 
stadgar översänt Årsredovisning 2002-2003 med tillhörande Revisionsberättelse, liksom 
till  tillsynsmyndigheten Länsstyrelsen i Stockholms län. 
 
 
Även Lions Club International, juridiska avdelningen har tillsänts ovan  nämnda 
handlingar i enlighet med krav ställt i  tillståndsbeslutet om att få använda ordet ”Lions” 
i stiftelsens namn. 
 
 
Stiftelsen har till länsstyrelsen i Stockholms län inbetalat registreringsavgiften för 
kalender år 2004. 
 
Den av guvernörsrådets inom MD 101 i maj 2004 efter fyllnadsval utsedda styrelsen 
består av  
 
Plonaitis, Jurgis LC Lerum  ordförande  (-2006) 
Wahlenius, Björn LC Trollhättan kassör (-2005) 
Rossheim, Charles LC Odensbacken sekreterare (-2007) 
Med mandattider enkligt stiftelsens stadgar, generellt 3 år. 
 
Styrelsen har haft ett protokollfört sammanträde. 
Därutöver har informella telefonmötens avhållits. 
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Utdelning av medel 
 
 
Mot bakgrund av att Röda Fjäderninsamlingen i Sverige gav ett sämre resultat än 
förväntat och att målsättningen är att mer långsiktigt stödja forskning och andra åtgärder 
för höjd livskvalitet för de ädre beslöt styrelsen vid sammanträde 2001-02-24 att stöd till 
forskning i princip skulle utögras av forskarstipendier för att på så sätt stödja och 
bidraga mera långsiktigt till bl a rekrytering av unga forskare till en inom medicinen 
mindre attraktiv sektor. 
 
 
Under verksamhetsåret har fyrtio (40) ansökningar om bidrag inkommit. Sökt bidrag har 
varierat stort, från 45,000 – 765,000. En bidragande orsak till detta sammanhang stora 
antalet ansökningar är att de verkligt ”stora” forskningsfonderna är mycket beroende av 
aktiemarknaden. Den senaste utvecklingen på aktiemarknaden med sjunkande kurser har 
inneburit väsentligt lägre avkastning. Därmed har intresset för Lions forskningsfond 
ökat. 
 
 
Efter utvärdering av ansökningarna har styrelsen beslutat om nedan stående bidrag. 
 
 
a)  L Skoglund, doktorand, Uppsala Universitet  115,000 
b)  B. Lorefält, doktorand, Linköpings Universitet 386,000 
c)  U. Malmsten, doktorand, Göteborgs Universitet 200,000 
d)  M. Vestling, forskare, Umeå Universitet   70,000 
e)  V. Giedraitis, forskare, Uppsala Universitet 100,000 
f)   N. Bark, doktorand, Karolinska Institutet 160,000 
g)   A. Glaser, doktorand, Uppsala Universitet   50,000 
h)   B. Fakhri, doktorand, Karolinska Institutet 274,000 
i)   C. Hansson, doktorand, Karolinska Institutet 274,000 
 
 
 
Därutöver har Demensförbundet beviljats ett bidrag om 45,000 för tryckning av en skrift 
om hjälpmedel med arbetsnamnet ”Morfars batterier har tagit slut.” 
 
 
Totalt beviljat belopp utgör 1 674 000 och fastslogs vid sammanträde 2004-05-20. 
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EKONOMI 
 
 
Stiftelsen omplacerade 01-11-21, sina tillgångar från bankkonto till två (2) olika 
räntefonder hos Nordea, båda baserade på bostads- och statsobligationer samt 
statsskuldsväxlar. Den ena räntefonden har en löptid nominellt om tre (3) år och den 
andra fem (5) år. Under juni månad 2004 omplacerades 1 mkr från räntefond till 
aktieobligation hos Nordea. 
 
I det följande redovisas resultat- och balansräkning för verksamhetstiden 2003-07-01 – 
2004-06-30. 
 
 
 
RESULTATRÄKNING FÖR TIDEN  1/7 – 30/6  (KR) 


2003-2004 2002-2003 
 
Verksamhetens intäkter    0  0 
 
Ändamålskostnader 
Forskningsbidrag Sverige  - 1 674 000  - 1 070 000 
 
Administrationskostnader   
Resekostnader, annonser mm       -14 479      - 14 278 
 
Verksamhetsresultat  - 1 688 479  - 1 084 278 
 
Resultat från finansiella placeringar 
Räntor och utdelningar       156 961       271 253 
Vinst vid försäljning av fondandelar      121 062         64 159 
Kursförändringar räntefonder     - 32 138         62 631 
Courtage och förvaltningskostnader     - 26 419                  0 
 
 
Summa finansiella poster       219 466        398 043 
 
 
Årets resultat  - 1 469 013     - 686 235 
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BALANSRÄKNINGAR (KR) PER 
 


2004-06-30 2003-06-30 
 
 
TILLGÅNGAR 
 
 
Omsättningstillgångar 
 
 
Upplupna inkomsträntor              187              729 
Likvida medel    4 584 078    6 052 549 
Summa omsättningstillgångar  4 584 265    6 053 278 
 
 
Summa tillgångar    4 584 265    6 053 278 
 
 
EGET KAPITAL 
 
Eget kapital 
 
Fondkapital vid årets början   6 053 278    6 739 513 
Årets rsultat   - 1 469 013    - 686 235 
 
 
Summa eget kapital     4 584 265    6 053 278 
 
 
Stiftelsen 
Lions forskningsfond för åldersrelaterade sjukdomar 
 
 
Lerum 31 augusti 2004 
 
 
Styrelsen 
 
----------------  ----------------------------  ----------------------- 
J. Plonaitis  C. Rossheim   B. Wahlenius 
Ordförande  Sekreterare   Kassör 
 
 
Min revisionsberättelse har avgivits den 7 september 2004 
 
--------------------------- 
Rolf Eriksson 
Auktoriserad revisor 
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Revisionsberättelse 
 
 
Till styrelsen för stiftelsen Lions forskningsfond för åldersrelaterade sjukdomar 
 
 
Org nr 802410-0003 
 
 
 
 
Jag har granskat årsredovisningen och räkenskaperna  samt styrelsens försvaltning i 
stiftelsen Lions forskningsfond för åldersrelaterade sjukdomar för räkenskapsåret 2003-
07-01 – 2004-06-30. Det är styrelsen som har ansvaret för räkenskapshadlingarna och 
förvaltningen. Mitt ansvar är att uttala mig om årsredovisningen och förvaltningen på 
grundval av min revision. 
 
 
Revisionen har utförts i enlighet med god revisionssed i Sverige. Det innebär att jag 
planerat och genomfört  revisionen för att i rimlig grad försäkra mig om att 
årsredovisningen inte innehåller väsentliga fel. En revision innefattar att granska ett 
urval av underlagen för belopp och annan information i räkenskapshandlingarna. I en 
revision ingår också att pröva redovisningsprinciperna och styrelsens tillämpning av 
dem samt att bedöma den samlade informationen i årsredovisningen. Jag har granskat 
väsentliga beslut, åtgärder och förhållanden i stiftelsen för att kunna bedöma om någon 
styrelseledamot är ersättningsskyldig mot stiftelsen, om skäl för entledigande föreligger 
eller någon styrelseledamot på annat sätt har handlat i strid med stiftelselagen eller 
stiftelseförordnandet. Jag anser att min revision ger mig rimlig grund för mina 
uttalanden nedan. 
 
 
Årsredovisningen har upprätts i enlighet m årsredovisningslagen. 
 
 
Styrelseledamöterna har nte handlat i strid med stiftelselagen eller stiftelseförordnandet. 
 
 
Falun den 7 september 2004 
 
 
 
 
Rolf Eriksson 
Auktoriserad revisor 
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Länsstyrelsen i Stockholms län  Lerum 2004-10-04 
Förvaltningsavdelningen 
Box 220 67 
104 22  Stockholm 
 
 
 
 
Bilagt översänder Stiftelsen Lions Forskningsfond för åldersrelaterade 
sjukdomar sin årsredovisning för verksamhetsåret 2003-07-01 – 2004-06-
30 med tillhörande revisionsberättelse. 
 
 
 
 
 
 
 
_______________________________ 
Stiftelsen 
Lions forskningsfond för åldersrelaterade sjukdomar 
 
 
 
 
 
---------------------------------------------------- 
Jurgis Plonaitis 
Ordförande 
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THE INTERNATIONAL ASSOCIATION OF 


LIONS CLUBS 
(Lions Clubs International) 


MD 101 
 


Planeringsmöte Lions kontor 2004-10-20 
Riktlinjer för utbildning och seminarier. 


 
 
Tidsplan för EO/MO/RetO/IT-seminarium 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Seminariemodell 
 
 
 
 
 
 


EO/MO/RetO/IT-seminarium 


Stegen IOGI MO/RetO EO IT Varumärkeskampanjen 


 


Genomförande 


Material 


Kommittémöte 


Upphandling 
av lokaler 


5/2, 12/2, 2005 


1/12, 2004 


10/12, 2004 


15/12, 2004 


Kommittémöte 8 alt 9/11, 2004 Nyhetsbrev 
från FUU 


Information i 
The Lion 


Inbjudan/ 
Kallelse 
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Innehåll 
 
 
EO/MO/RetO 
 
• Fler Lions. Varför vara just Lion och inte i en annan organisation 
• Flera kvinnor 
• Bättre klubb, medlemsvård 
• Nya klubbar, IOGI 
• Stegen 
• Motivation 
• Nya och andra arbetsformer 
• Internet-klubbar 
• Framtidsfrågor 
 
Varumärkeskampanjen 
 
• Varför varumärkeskampanj 
• Lions - Sveriges mest dolda hjälporganisation? 
• Syfte med kampanjen 
• Intern kampanj 
• Extern kampanj 
• Etikfrågor 
• Målgrupper 
• Kommunikationsstrategi 
• Hur? 
• Budskap 
• Tidsperiod 
• Uppföljning 
• Förväntade effekter 
 
 
IT-gruppen 
 
• Information, demonstration av nya medlemsregistret 
• Hemsida 
• Rapportering till MD och USA 
• Andra IT-frågor 
 
Medverkande 
 
Lars Eriksson Lars-Erik Norgren Maud Nordell  
Lennart Wester Sten Åkestam Peter Danilo 
Ingemar Wästlund Sune Karlsson Bruno Ahlqvist 
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Seminarier genomförs på tre ,eventuellt två olika platser i landet. Seminariedeltagare: 
EO/MO, RetO, IT-ansvariga och ZO/BZO från respektive distrikt. 
Totalkostnad för seminarierna beräknas till 200.000 kronor och finansieras via MD, LCI 
Återrapportering/Feed-back 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Törböle 2004-10-21 
Lennart Wester, LC Töre 
Ordförande i Kommittén för framtidsfrågor, utveckling och utbildning 


 
Riksmöte 


FUU/VU 


DG 


Zonmöte 


5/5, 2005 


t.o.m 29/3, 2005 


4/4. 2005 


9-10/4, 2005 


Förankring i 
klubbarna 


t.o.m 15/3, 2005 
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September 2004 
 
 
 
Rapport från Humankommittén 
 
 
Humankommittén har den 25 september haft ett möte på Quality Airport Hotel, Arlanda med sina 
medlemmar och distriktens IRC som inbjudna. Så gott som alla hade hörsammat kallelsen. 
 
Av sikten med mötet var att skapa en personlig kontakt mellan humankommittén och distriktens 
IRC samt diskutera Lionsrörelsens internationella arbete, speciellt med hänsyn till de projekt som 
pågått under verksamhetsår 2003-04. 
 
Projektens långsiktighet diskuterades och vi var överens om att även om insamlingsperioden av 
medel till ett projekt fastställs för ett år – projektet bör kunna fortsätta under nästkommande 
verksamhetsår utan att en ny motion för RMs godkännande måste framläggas. Detta kan gälla i en 
situation där projektmålet ej uppnåtts beträffande insamlade medel och/eller avsett projektresultat, t 
ex för att utföra byggnationer. Så är fallet med projekten Maarja Village och Tjernobyls 
barn/Novozybkov. 
 
En annan aspekt är om personal till ett sjukhus eller en skola behöver utbildas och projektet därför 
måste kompletteras med ansökan om ett sk. Core4 anslag från LCIF eller SIDA-bidrag. 
 
GR föreslås därför besluta om att tidigare gällande praxis rörande MDs ettårsprojekt omprövas och 
att beslutade IR-projekt i framgent ges den tid de kräver för att nå det avsedda målet. 
 
Beträffande våra senaste internationella projekt – synes Maarja by vara under uppbyggnad med 
hjälp av de insamlade medlen, liksom pojkhemmet i Viljande är igång med sina reparationer. 
I Novozybkov (projektet Tjernobyls barn - Änglagård) har en av de två byggnader, som projektet 
omfattade  - förlossningsavdelningen, iordningställts enligt beräknad kalkyl. Ett komplett LCIF-
anslag har erhållits (75 000USD) och överlämnats till projektledningen och MD, men ännu ej 
kommit till användning, beroende på att den kalkyl som presenterats av byggnadssakkunniga visat 
sig vara sig vara underkalkylerad så att de nu återstående insamlingsmedlen jämte LCIF-anslag ej 
täcker kostnaderna för reparation av den återstående byggnaden (kvinnokliniken och mödravård). 
 
Att sätta denna byggnad i stånd såsom projektet från begynnelsen avsett kommer att kräva c:a 
ytterligare en miljon SEK. 
 
För att få in de nödiga medlen har projektledningen föreslagit klubbarnas försäljning av en 
iordningsställd kalender för år 2005, som skildrar projektet och är illustrerad med 12 
barnteckningar från Novozybkovs skolor. Vidare utbjuds vykort. Kalendern och korten kan  
beställas via LC Vallentuna och förtjänsten av försäljningen sättas in på MDs insamlingskonto för 
Novozybkov. Kommer denna projektaktivitet ej att täcka behoven kommer andra åtgärder att 
föreslås och ledas av projektgruppen, såsom t.ex. gala- och välgörenhetskonserter. 
 
GR föreslås besluta om projektgruppens aktivitet, som bör äga rum under hösten 2004. 
 
Projektgruppen föreslås vidare utökad med de sakkunniga som kan erfordras (byggnadstekniker 
och medicinskt sakkunniga) vilka knytes till projektgruppen som konsulter i mån av behov. 
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GR föreslås besluta om projektgruppens utvidgning enl förslag. 
 
Beträffande ”pengapåsen” har vid IR-mötet detta namn s fastställts (på GRs uppdrag) då det endast 
kommer att användas inom Lionskretsar och redan synes vara accepterat av flertalet. IRC har fått i 
uppdrag av kommittén att kontrollera att klubbarna solidariskt bidrager till insamlingen – 1,5 
miljoner SEK – som bör vara avslutat till nyår 2004-05, så att nya motioner för IR-verksamhet skall 
kunna presenteras till GR-mötet efter nyår. 
 
Regler för hu ”pengapåsen” medel skall få disponeras samt hur påsen skall återfyllas – ev. öka sitt 
kapital – föreslås beslutas av GR eller VU. Dessa regler bör föreligga i skriftlig form och 
godkännas av GR. 
 
 


Stockholm 7.10.04 
 
 


Lions Humankommittén Björn Palmer, Lennart Åkerlund, Rolf Poussard Jan Seebas 
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Verkställande utskottet tillhanda angående 
 


Änglagård 
Lionsprojektet Tjernobyls Barn / Novozybkov 


2004-10-06 
 


Arbetet bedrivs enligt Projektplan 2003-02-20 
 


Lägesrapport 
 
 


Den vita byggnaden (B) 
• Den vita byggnaden (förlossningskliniken) är nu renoverad. 
• Det invigdes den 11 september 2004 av Novozybkovs borgmästare Ivan Nesterov, guvernör 


Yury Lodkin i Bryansk region och GRO Håkan Johansson. 
• På byggnadens vägg har sjukhusledningen satt upp en skylt av vilken det framgår, att 


bygganden har renoverats med hjälp av Svenska Lions Club.  
• Inne i byggnaden sitter en skylt från Svenska Lions Club med samma meddelande. 
• En svensk besiktningsman har gått igenom byggnaden och konstaterat vissa brister i arbetet. 


Projektledningen har krävt att dessa ska åtgärdas på stadens bekostnad. Arbetet pågår.  
• De brister som tidigare har påvisats vad gäller taket, lovade guvernör Lodkin i samband 


med invigningen att bekosta. Så har också skett.  
• Kostnaden för renoveringen slutar på motsvarande ca 1 480 000 kronor, av vilka Lions Club 


i Sverige har betalat ca 1 mkr. Guvernör Lodkins administration har bidragit med 180 000 
kronor och stadens administration med ca 300 000 kronor.  


 
Den röda byggnaden (A) 


• Arbetet med att renovera den röda byggnaden ska nu inledas. En grupp svenska specialister 
- under ledning av Lions Lage Jansson, LC Vallentuna - ska i detta ärende samarbeta med 
en projektgrupp i Novozybkov.  


• Projektet har till sitt förfogande 75 000 dollar från LCIF vilket i skrivande stund motsvarar 
ca 550 000 kronor. Vi anar emellertid en ekonomisk brist på i värsta fall 1 mkr. Orsaken till 
det har projektet redovisat i bifogad fil ”om almanackan”. 


• Arbetet kommer att inledas snarast genom att mödravårdscentralen renoveras. Det är en 
avgränsad del av huset och den del som är i sämst skick. Till det arbetet räcker våra LCIF-
pengar. 


• Vi går vidare med den övriga delen av huset, när vi har finansiering för det.  
 


Planerad finansiering 
Vi avser att finansiera resterade kostnader på följande vis: 
• Vi har under våren 2004 framställt en almanacka för 2005 med hjälp av barnen i 


Novozybkovs konstskola. Försäljningspriset är 100 kronor och tillverkningskostnaden 40 
kronor vilket innebär att 60 kronor per såld almanacka oavkortat går till projektet. Det 
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betyder i sin tur, att om alla Lions i Sverige köper sig en almanacka, så får projektet in ca 
880 000 kronor. Förhoppningsvis kan en och annan dessutom tänka sig att ge bort en 
almanacka i julklapp.  
Almanackan är ingen hastigt påkommen idé, om nu någon skulle tro det. Att den först nu 
föreläggs VU beror på att en rad olyckliga omständigheter. Främsta skälet är att 
Humankommitténs Rolf Pousard, som stod beredd att introducera den på Riksmötet i Gävle, 
inte fick komma till tals.  


• Vi har dessutom tryckt upp åtta vykort målade av barnen i Novozybkovs konstskola. De 
kostar åtta kronor att trycka upp. Vi säljer dem buntvis för 20 kronor.  


• Under förutsättning att en föreslagen PR-kampanj för Svenska Lions accepteras av 
ledningen, så kommer ett antal konserter med Änglagård som tema att genomföras över hela 
landet i april 2005. Beräknad behållning ca 500 000 kronor. 


• Projektet kommer för säkerhets skull att skriva en motion om ekonomiskt stöd till riksmötet 
2005. Förhoppningen är att den ska kunna dras tillbaka för att medel redan har kommit in.  


 
Projektgruppen 
Projektgruppen har under verksamhetsåret bestått av Monica Antonsson (projektledare) och Anders 
Rönnholm (ekonomiskt ansvarig vice projektledare) – båda från LC Vallentuna. Vi har dessutom 
knutit till oss Bruno Pettersson (LC Norrköping) som sakkunnig och Roger Larsson (LC 
Vallentuna) som transportansvarig.  
 
Projektgruppen har utökats med följande personer: 
Lage Jansson (LC Vallentuna) är besiktningsman till professionen och blir byggansvarig. 
Rolf Pousard (LC Vallentuna) tar tag i utbildningsfrågan och Core 4 
Charles Sundström (LC Hudiksvall) är IRC och överläkare och får medicinskt ansvar i projektet.  
 
Med detta begär projektgruppen klartecken från verkställande utskottet om att få fortsätta arbetet 
enligt ovan.  
 
(Detta papper skickas per mail till GRO Håkan Johansson - på hans begäran. Det är därför inte 
formellt  undertecknat.)  
 
 
Monica Antonsson 
Projektledare 
Lionsprojektet Tjernobyls Barn / Novozybkov  
 
Bällstavägen 55B, 186 50  Vallentuna 
Tel 08-511 74 771 
Fax 08-511 72 8 24 
Mobil 070-593 09 57 
monicaantonsson@telia.com 
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Till alla distriktsguvernörer i Europa, 
 
 
Bästa distriktsguvernör. 
 
 
Ärende: SightFirst och planer för fas 2 i SightFirst penninginsamlingsaktivitet 
 
 
Gratulerar! Vi hopps att du har upplevt en mycket framgångsrik inledning av ditt år som 
distriktsguvernör. Det kommer med all säkerhet att vara det mest givande året som lionmedlemmar 
– ett år du alltid kommer att minnas och vara stolt över. 
 
 
Framgången för vårt program SightFirst bör också vara en källa för dig och alla andra 
lionmedlemmar att känna stolthet. För femton år sedan inledde Lions en extraordinär resa då detta 
program startades. Programmet var, och är, det mest omfattande programmet för att förhindra 
blindhet. Tack vare ett hårt arbete – däribland insamlandet av USD 142,6 miljoner – har vårt 
program SightFirst uppnått det som få trodde av möjligt 1990: att få kontroll över, och i många 
områden utrotat, blindhet som kan förhindras i stor skala. 
 
Under nästan 15 år har mer än USD 160 miljoner i bidrag från SightFirst beviljats till nästan 700 
projekt i 80 länder för att bekämpa blindhet. Den inverkan som dessa projekt har gjort är 
anmärkningsvärd, med uppskattningsvis 20 miljoner människor som har räddats från att bli blinda 
och 4 miljoner människor som har fått sin syn återställd tack vare operationer av grå starr. 
 
 
Trots detta är utmaningen inte över. Den globala befolkningstillväxten, den snabbt ökade 
medelåldern och uppkomsten av nya ögonsjukdomar som till exempel sjukdomar i samband med 
diabetes och förändring av gula fläcken, hotar att mörklägga livet för ytterligare miljoner 
människor om vi inte fortsätter samt utökar våra insatser. 
 
 
Med hänsyn till detta genomförde LCIF under 2003-2004 en förstudie för att gastställa om Lions 
hade möjlighet och var redo för att stödja ytterligare en stor SightFirst penninginsamlingsaktivitet. 
Studien nådde ut till mer än 1 700 lionmedlemmar över hela världen som deltog i personliga 
intervjuer, fokusgrupper och elektroniska enkäter. Det genomgående svaret från dessa 
lionmedlemmar var mycket positivt och en övervägande majoritet höll med om att vi inte kan ge 
upp, utan måste fortsätta och göra allt vad vi kan för att säkerställa att SightFirst fortsätter att vara 
världens störtsa och mest framgångsrika program för att förhindra blindhet. 
 
Som en del av förstudien genomförde LCIF i mars 2004 även ett internationellt symposium där 
LCIF:s förtroenderåd och 25 experter inom området att förhindra blindhet samlades. Experterna 
informerade oss om att antalet blinda kommer att fördubblas inom 20 – 25 år, såvida vi inte (1) 
fortsätter vårt initiativ SightFirst och (2) kar omfattningen för SightFirst för att kunna hantera de 
alarmerande nya utmaningarna inom synområdet, till exempel ögonsjukdomar i samband med 
diabetes, synsvaghet, förändringar av gula fläcken, blindhet bland barn, brytningsfel – vilka är hot 
som inte fanns på vår radar 1990. 
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Vi har aldrig varit en organisation som ger upp det vi har startat och det är med anledning av detta 
som vår styrelse den 9 juli 2004 godkände planeringen av fas 2 i SightFirst 
penninginsamlingsaktivitet, vilken kommer att inledas vid den kommande internationella 
kongressen i Hong Kong. 
 
 
Det är oerhört många detaljer som måste utarbetas, men redan nu bör vi sätta igån att informera 
andra lionmedlemmar om de oerhörda framgångar som SightFirst har hat fram till i dag samt om 
den preliminära tidtabellen för kampanjen. Med ett potentiellt mål om USD 150 miljoner kommer 
kampanjen att kräva stora förberedelser av våra medlemmar, klubbar och distrikt. 
 
 
För att hjälpa di gmed ovanstående bifogas en kortfattad sammanställning över de framgångar 
SightFirst har uppnått och den föreslagna tidtabellen för kampanjens fas 2. Vi vill också uppmuntra 
dig att vid både distrikts- och klubbmöten visa LCIF:s video ”LCIF gör världen bättre”, vilken 
innehåller LCIFs främsta prestationer. Ett exemplar av denna video fanns med i LCIFs CD ROM 
2004-05, vilken distribuerades till dig vid DG Elect-seminariet i Detroit/Windsor. Under de 
närmaste tre till fyra månaderna kommer mera detaljerad information att sändas till dig, 
allt6eftersom planerna fastställs. 
 
 
Vi ber att få tacka dig på förhand för att du delar med dig av dessa viktiga nyheter. Vi ber också att 
få tacka för de viktiga bidrag ni kommer att lämna under detta år och i framtiden, i arbetet att befria 
världen från mörkret och där blindhet som kan behandlas inte längre existerar. 
 
 
 
 
Med vänlig lionhälsning 
 
 
 
Clement F Kusiak   Dr Tae-Sup Lee 
Internationell president   Närmast föregående president 
    Ordförande i LCIF 
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SightFirst fas 2 diskussionspunkter 


 
Höjdpunkter bland SightFirst framgångar sedan 1990 
 


• Återställandet av synen för mer än 4 miljoner blinda personer med grå starr 
• Förhindrandet av synnedsättning för mer än 20 miljoner människor som lider av 


flodblindhet, trakom, grön starr, ögonsjukdomar på grund av diabetes och andra 
ögonsjukdomar. 


• Utförandet av nära 60 miljoner behandlingar mot flodblindhet – vilket resulterat i en stor 
minskning av nya fall av blindhet orsakade av denna förfärliga sjukdom 


• Utvecklandet av bärkraftig ögonvårdsservice genom byggandet av mer än 258 nya 
ögonsjukhus och kliniker och förstärkning av ytterligare 300 genom uppgradering av 
utbildning och utrustning. 


• Utvecklandet av viktig personal, vilket resulterat i att mer än 14 000 personer inom 
området för ögonhälsovård har fått träning tack vare SightFirst 


• Inledandet av världens mest ambitiösa program för att hindra blindhet bland barn – ett 
initiativ som fram till år 2006 kommer att skapa 30 center i 30 länder för ögonvård bland 
barn. 


 
 
Resultat av förstudien för fas  
 
Under förstudien berättade individuella lionmedlemmar bland annat detta för oss… 


• Den uppfattning som återupprepades var: ” Nu när vi har sett vad vi kan uppnå genom att 
arbeta tillsammans måste vi göra mer” 


• Mer än 80% av de tillfrågade ansåg att Lions skall fortsätta att arbeta med SightFirst – att 
bekämpa de främsta orsakerna till blindhet som kan förhindras och behandlas som till 
exempel grå starr, trakom, flodblindhet, glaukom pch ögonsjukdomar på grund av diabetes 


• Två tredjedelar av lionmedlemmarna är villiga att arbeta som frivilliga i en kampanj, samla 
in gåvor och att ge personliga gåvor till kampanjen 


• Överväldigande 80% av lionmedlemmarna tror att hans/hennes klubb kommer att stödja och 
delta i kampanjen 


• Nästan 70% av de tillfrågade anser att en kampanj kan inledas 2005-06 
 
 
Preliminär tidtabell för penninginsamlingsaktivitet fas 2 


• 2004-05: Planering och organisering av kampanjens samlade struktur, inklusive rekrytering 
av frivilliga ledare på internationell och på nationell nivå. Kampanjen inleds vid den 
internationella kongressen i Hong Kong 


• 2005-06: Utbildning och förberedelser fokuserade på distrikts- och klubbnivå. 
Penninginsamling kommer att begränsas till inledande gåvor och hur ”modellklubbar” 
genomför sina penninginsamlingsaktiviteter. Erkänsla till inledande gåvor och till 
modellklubbar vid den internationella kongressen i New Orleans. 


• 2006-07: Större penninginsamlingsaktiviteter inleds på distrikts- och klubbnivå över hela 
världen 


• 2007-08: Avslutning av större penninginsamlingsaktiviteter och firande av framgångar vid 
den internationella kongressen i Bangkok 
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Notera. Ovanstående tidtabell är preliminär och en slutlig plan kommer troligen att bekräftas vid 
den internationella styrelsens möte i oktober. 
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Hans Folkesson 
YED MD 101 
 
 
 
 


Rapport gällande YE-verksamheten till GR-mötet 2004-11-13 – 14. 
 
 
Europa Forum gick i år av stapeln i Rom under perioden 30 september till 1 oktober. 
Närvarande för YE-kommittén var undertecknad och BYED Jan Lofjärd. 
 
Kontrakt tecknades för nästa års ungdomsutbyte med 24 st deltagande länders YEC. Totalt 
finns det kontrakt på 97 st inkommande ungdomar och drygt 100 st utgående. 
 
Under dagarna i Rom var det workshops och grupparbeten runt vår verksamhet. Jan och jag 
deltog på olika grupparbeten där man bland annat diskuterade, extra lägeravgifter vilket de 
nordiska länderna är emot. Enligt information från merparten av de deltagande länderna så 
bedömdes värdfamiljvistelsen i ungdomarnas utvärderingar som den viktigaste perioden i 
utbytet. Även en standardiserad och digitaliserad Application Form gicks igenom och denna 
kommer att användas utav länderna i Europa. Då denna kan fyllas i på nätet så skall det inte 
behöva uppkomma problem med handstilar, suddiga kopior osv. Våra danska vänner föredrog 
på en workshop ett väl genomarbetat koncept när det gäller utvärderingen av ett läger. Detta 
material kommer att skickas till oss. 
Under det möte som den Nordiska gruppen höll så diskuterades det mycket runt ett tänkt 
samnordiskt diabetesläger som skulle ambulera mellan länderna. Här bestämdes det att jag 
skall föredraga om det diabetesläger som varje år går av stapeln i mitt distrikt (101-SM). 
 
YEC- sammandragningen genomfördes i år på Scandic i Bromma lördagen den 9 oktober. 
Det informerades i gruppen om de läger som gått av stapeln i Sverige i år och om de läger 
som skall gå av stapeln nästkommande år (2005). 
Genomgång av distriktens utfall gällande utresande ungdomar i år och prognos inför 
kommande år diskuterades. När det gäller värdfamiljfrågan och dess vara eller inte vara 
diskuterades det en del runt omkring. I handboken står det minst 1 veckas vistelse och under 
Europa Forum togs det fram underlag som säger att vistelse Europa till Europa 1 vecka och 
Europa till Overseas 2 veckor. Gruppen är i stort överens om att värdfamiljevistelsen skall 
vara kvar och att vi på sikt dessutom behöver kika på andra uppslag. 
Diskussioner runt hur vi skall profilera YE ytterligare på Distrikts och MD-nivå hölls. Vivian 
Eriksson (YEC 101-U) kommer att ta kontakt med vår redaktör Maud med förslag om ett 
reportage om två stycken ungdomar från Sala som var ute i världen i år. 
Gruppen diskuterade också behovet av att träffas mer än en gång per år, detta för att få en 
möjlighet att diskutera strategiska YE-frågor och se framåt. 
 
 
Oskarshamnslägret kommer att hållas även nästa år. Det kommer att bli två stycken läger, 
ett för deltagare upp till 48 år och ett för dem över 48 år. 
 
Australienungdomar kommer för att besöka oss även i år. Det kommer 9-11 st som kommer 
att vara i Sverige under perioden början av december till mitten av januari. Det finns för 
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tillfället värdfamiljer till 6-7 av ungdomarna. Känner ni någon som kan tänka sig att ställa upp 
så hör gärna av Er till undertecknad. 
 
 
 
 
Holsbybrunn 2004-10-21 
 
 
 
 
Hans Folkesson 
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HANDIKAPPAKTIVITETER MD-101 
Rapport till GR november 2004 
 


HANDIKAPP-OS - Stöd Svensk Handikappidrott       
Gåvobeviset kommer att aktiveras både inom Lions- och SHIF:s Verksamhetsområden. En tilläggstext avsedd 
att fästas på en rams baksida är under layoutframtagning. Den  av LC Forshaga genomförda aktiviteten för 
Handikappfonden med hjälp av Gåvobevisen kommer att utgöra "det goda exemplet" i den kampanj som 
planeras. Förberedande kontakter har tagits med Maud Nordell. 
 
Vår satsning ger resultat. Vi kan notera en positiv utveckling av handikappidrotten i vårt land. Mediaintresset 
har ökat markant och allmänhetens nyfikenhet stiger successivt. Det blev 21 medaljer för den svenska truppen 
vid Paralympics i Aten vilket var lika många som i Sydney trots en reducerad trupp, trots en starkt stigande 
konkurrens, trots och många stora länders mycket stora satsningar. 146 länder deltog. Tidninmgen The Lion 
kommer att få textinformation, när bildmaterialet från SHIF är tillgängligt. 
 


AKTIVERINGSPROJEKT - "Gamle Svarten eller Ridning på remiss"  
Lions har initierat ett arbete med inriktning på vetenskapliga studier omkring temat människa-djur i rehabili-
teringssyfte. I arbetet, som sker i Lions regi, är Svenska Ridsportförbundet, Svenska Handikappidrotts förbun- 
det, Idrottshögskola i Stockholm och Centrum för Utveckling av Svensk Handikappidrott engagerade. Olika 
former av kunskaps insamling pågår och information till olika tänkta intressenter etc. har aktiverats.  Lions var 
mot bakgrunden av vårt intressanta projekt inbjudna till den unika nordiska konferensen "Hästkraft" som 
genomfördes i Östersund under oktober. Arbetsgruppen avvaktar att ridsportförbundets representant skall bli 
återställd efter en operation innan arbetet går vidare.  
 


BRAGDLEJON- och LIVSKVALITETSPRISER + SVENSKA UNGDOMSSPELEN 
Juryn har påbörjat sitt arbete och vi avser att ha vårt beslutssammanträde i månadsskiftet februari-mars 2005. 
Förberedande kontakter ( beställningar ) har tagits med Riksmöteskommittén i Halmstad. 
 
Vid Svenska Ungdomsspelen i Handikappidrott på Stockholms Stadion utdelades 3 st. lagpriser. 1:a pris 5000 
kronor tilldelades Team Västeregötland, 2:a pris 3000 kronor tilldelades Team Västerbotten och 3:e pris till-
delades Team Göteborg, som fick 2000 kronor. Lions representant var prisutdelare av Lions priser men också av 
Hålléns Vandringspris och Kronprinsessan Viktorias Vandringspris. Det var härliga ungdomar i ädel fight - 
morgondagens Paralympicsrepresentanter för vårt land. 
  
GÖR DIN KOMMUNS CENTRUM TILLGÄNGLIGT 
 DG uppmanas att följa upp läget vad gäller delaktiviteten "Respektera Handikapparkeringsplatserna inom 
respektive distrikt. Vi får inte missa denna möjlighet att hjälpa de funktionshindrade. Aktiviteten ger oss “ett 
samhällsansikte”. Ordföranden och v.ordförande kommer att fördela uppgifterna sig mellan när det gäller att få 
kontakt med distrikten. 
 
I Östersund kommer vi under december att göra en "uppföljande" aktivitet riktad på respekten för P-platser, 
marschallers,  trottoarpratares- och  julprydnaders placering.  
 
Klubbarna håller på med planering av arbetet med att kartlägga problemen och möjligheterna med butikernas 
entréer. Köpmännen och Fastighetsägarna har visat intresse och stöder oss. Utbildning av berörda planeras i 
samråd med stadsarki-tektkontoret och representanter för handikapporganisationerna. Klubbarna får ansvar för 
"sitt eget kvarter i centrum". 
 
Vi har dessutom börjat att aktivera "hörselområdet", som är utomordentligt viktigt mot bakgrund av den starka 
utvecklingen av hörselskadorna i vårt land. Men först skall vi lära oss lite om området. Vi håller en bra dialog 
med Hörselskadades Förbund och De Dövas Förbund. 
 
Lions har  spelat en viktig roll under genomförandet av Det Europeiska Handikappåret i Jämtlands län. Lions  
 


Börje Jonson 
Ordförande 
26 oktober 2004 
HAFO-144 
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Från: Maud Nordell [maud.nordell@lions.se] 
Skickat: den 22 oktober 2004 12:29 
Till: 'kansli' 
Ämne: VB: Rapport från IT-gruppen 
  
  
-----Ursprungligt meddelande----- 
Från: Sune Karlsson [mailto:sk@stringenta.com]  
Skickat: den 20 oktober 2004 13:06 
Till: Jan-Erik Thoft; thelion@lions.se 
Ämne: Rapport från IT-gruppen 
  
Lägesrapport IT-gruppen oktober 2004 
Under arbetet med det nya medlemsregistret har vi fått kontakt med Stefan Sahlin, LC Lidköping. 
Stefan 40 år, färdigutbildad systemvetare sedan ca 1 år tillbaka. Han har familj och bor i egen villa i 
Lidköping. Han är arbetslös efter avslutad utbildning. Detta beror på en försämrad konjunktur för 
branschen samt begränsad tillgång på lämpligt arbete inom pendelavstånd. 
  
Jag har haft ett flertal kontakter och möten med Stefan och då kunnat konstatera att han har en 
lämplig utbildning och mycket goda förutsättningar för att skriva vårt nya medlemsregister.  
  
En egen utveckling blir för Lions del betydligt billigare än att anlita ett utomstående företag, även om 
detta skulle innebära fler mantimmar. Vi slipper overheadkostnader och inte minst mervärdesskatt. Det 
finns goda möjligheter att erhålla stöd om 350 kr per arbetsdag (innebär i så fall en kostnadsreduktion 
med ca 7 000 kr/månad). Stefans underlag för A-kassa uppgår idag till 17 800 kr per månad. En lön 
han har sagt sig vara nöjd med. Till detta kommer sociala avgifter och semesterlön. Lions skulle i så 
fall projektanställa Stefan för genomförande av projektet. En ungefärlig timkostnad blir totalt ca 165 kr 
utan stöd och 121 kr med stöd. 
  
För mig som ansvarig för projektet innebär detta givetvis också en betydande förenkling, då jag kan 
träffa Stefan för avstämningar på helger och slipper dessutom långa resor då avståndet till Lidköping 
endast är 13,5 mil. Det blir enklare och mycket billigare att justera ev. brister under arbetets gång, inte 
minst under testfasen. Stefan får ett mycket bra referensprojekt för en framtida anställning. 
  
Nackdelar 
Garantiåtagandet som vi kan kräva av ett företag.  
(I vårt nuvarande register var det inte mycket värt då leverantören gick i konkurs.) 
  
Tidsplan 
Specifikationen av databas-innehållet är klar. Arbetet inleds med att bygga upp databas-miljön och 
skriva systemdokumentationen. Härefter påbörjas kodarbetet av systemet. 
Beslutar GR att antaga förslaget innebär detta att vi bör ha systemet klart för testkörning under 
februari. Utvecklingskostnaden stannar runt 100 000–125 000 kr, inkluderande justeringsarbeten 
under testfasen samt resor. 
  
Testkörningen inleds med 10 -20 klubbar. När detta fungerar bra utvidgar vi successivt med ytterligare 
klubbar för att vara klara för full drift inför verksamhetsåret som startar 1 juli 2005. Troligen kommer 
inte alla klubbar komma igång direkt utan vi måste räkna med att detta sker successivt under hösten 
2005. Under testfasen startas integrationen med USA. 
  
Projektet kräver att vi startar en webplats för testkörningen. Denna måste innehålla de komponenter 
som krävs för den framtida driften. Detta innebär inledningsvis kostnader på ca 200 – 300 kr per 
månad inkl moms. Detta måste ske redan från projektets start. 
  
Systemet 
Det nya registret byggs i en MySQL Databas, programfunktioner byggs på standard som ingår i 
standardkomponenterna på ett normalt webhotell. Detta ger oss låga driftskostnader och 24 timmars 
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driftservice på webhotellet. (Se bifogad enkel skiss). MySQL Databasen är snabb, tål belastning och 
den ger inga licenskostnader. All systemadministration sker via webben. 
  
Utbildningsplan 
Distriktens IT-ansvariga kommer att kunna följa utvecklingsarbetet på web-platsen och inte minst bidra 
med synpunkter.  
Under mars 2004 genomförs utbildning av distriktens IT-ansvariga.  
Distriktens IT-ansvariga skall därefter organisera utbildningen i sitt distrikt. Inledningsvis måste minst 
en person utbildas för varje zon. Därefter utbildas IT-ansvariga i klubbarna. Alla nyckelpersoner inkl 
zoner bör vara utbildade innan det innevarande verksamhetsåret är slut. 
Att uppskatta utbildningskostnader är svårt, men en rimlig uppskattning ligger mellan 150 000 – 
250 000 kr totalt för distrikt, zoner och klubbar. 
  
  
  
Systemet skall vara pedagogiskt och innehålla hjälptexter i alla viktiga delar.  
Alla medlemsuppgifter registreras i klubbens månadsrapportering. (enklare och tydligare) 
  
Framtida underhåll 
Inget datasystem fungerar utan underhåll. Vi måste därför kalkylera med kostnader för 
vidareutveckling och underhåll av program och databaser. Detta krävs vilken metod man än väljer för 
att utveckla vårt nya register. En tumregel säger mig att det här är rimligt att kalkylera med minst 
20 000 – 25 000 kr i genomsnitt per år. Här kan det dock variera mycket kraftigt beroende på behov. 
Tänk på att registret faktiskt betjänar ca 15 000 medlemmar. 
  
Hemsidor 
Registret blir när det är klart en del av web-platsen www.lions.se . Det innebär att offentliga sidor 
kommer att hämta uppgifter om ex. våra klubbar direkt från databasen. Medlemmar kan inhämta 
uppgifter direkt från databasen om tjänstemän i inom distrikt och MD. Distriktens tjänstemän kan 
hämta uppgifter om klubbtjänstemän från databasen osv. Detta sker direkt genom funktionsanrop från 
hemsidorna på www.lions.se . Detta förenklar vår administration och vi behöver inte dubbelregistrera 
några uppgifter.  
  
Marknadsför www.lions.se 
Genom att tydligare använda vår webplats när vi också ut bättre med vårt budskap till såväl 
allmänheten som våra egna medlemmar. All medlemsinformation nås från web-platsen från såväl MD 
som det egna Distriktet. Inloggning sker till medlemssidan www.lions.se/medlem , där man finner MD:s 
medlemsinformation samt länkar till varje distrikt som ligger under egna kataloger som  ex 
www.lions.se/medlem/vg . 
  
De klubbar som är intresserade och kunniga att hålla egna hemsidor bör inbjudas att använda 
www.lions.se . Det betyder fler besök på web-platsen och därmed fler personer som får del av vårt 
gemensamma budskap. Detta kan ske på olika sätt, kostnaden bör vara mycket låg eller tom gratis för 
den enskilda klubben. En klubb kan använda en underkatalog ex. www.lions.se/hindas eller en 
subdomän www.hindas.lions.se . Viktigt är dock att detta blir enkelt att administrera och inte kräver 
stora supportinsatser från kontoret. Även ett distrikt kan på detta sätt hålla en offentlig sida för 
allmänheten om ett sådan behov finns, ex www.vg.lions.se eller www.lions.se/vg . Här bör vi diskutera 
lämpliga metoder och arbetssätt.  
Tänk om varje klubb i sina annonser och marknadsföring av aktiviteter också marknadsför vår 
webplats lions.se, det skulle innebära stort PR-värde till en mycket billig kostnad. 
  
  
För IT-gruppen 
Sune Karlsson 
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Offentlig sida 
(begränsad funktionalitet) 
  
- Allmän information  
- Kontaktinformation klubbar 
Exempel: 
Visa alla klubbar som ligger i 
västra götaland 
  
 


Medlemssida 
(Utökad funktionalitet 
efter inloggning) 
 
Särskild inloggning för  
administratörer 


Exempel: 
Hämta och presentera 
medlemsinformation 
  


Klass: Klubbar 
 
Funktion:  
Hämta 
förteckning 
lionsklubbar 


Klass: Medlem 
  
  
Funktion: 
Medlemslista en 
lionsklubb. 


Klass: Databaskommunikation 
(Information hämtas och skickas tillbaka 
till websidan) 
 
Funktioner: 
Klubbinfo 
Medlemsinfo 
M-rapport osv 


Html gränssnitt  
De sidor man kan 
se på Internet 


Affärsregler 
Här skapas de frågor 
som man vill ställa 
till databasen. 


Databas lager 
Hanterar all 
kommunikation med 
databasen 
  
Genomför (exekverar) 
de frågor som skapats i 
föregående lager 
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Policy för MDs hemsidor www.lions.se 
 
 
Administrationen av hemsidan för Lions Clubs International MD 101 handhas av 
MDkontoret. 
 
Befattningar: 
 Publisher – ansvarig utgivare avseende innehåll* och layout 
 
 Editors – informationsgivare  
 
 Webmaster – tekniskt ansvarig  
 
Ansvarsfördelning för MDs hemsidor på domänen www.lions.se: 
 Publisher innehas av informations/PR ansvarig på MD kontoret 
 Editors – kan variera beroende på undersida, kan ex.vara kommittéordförande. 
 Webmaster – innehas av kanslifunktionen på MD kontoret.  
 
Sidor som idag finns på www.lions.se är MD sidor samt sidor från olika kommittéer.  
 
 
För distriktens hemsidor respektive klubbar samt Lions Quest hemsidor ansvarar inte MD 
kontoret. Lions emblem, logotype, styrs av regler från LCI och att dessa efterföljs ansvarar 
kontoret för oavsett publiceringsplats.  
Distrikten, klubbar och Lions Quest rekommenderas att utse efter MDs organisation egen 
publisher, editors och webmaster. Lämplig Publisher på distriktnivå är distriktens PR 
ansvariga.  
 
* I ansvarsområdet ingår att se till att följande lagar och förordningar efterföljs: 
Tryckfrihetsförordningen (1949:105), PUL – personuppgiftslagen, Upphovsrättslagen vid ex 
publicering av bilder samt Yttrandefrihetslagen (1991:1469). Se http://rixlex.se 
Publisher utser editors.  
 
 
 
Bromma 18 oktober 2004 
MD kontoret Maud Nordell och Cynthia Lo 
 
 
 
GR har att fatta beslut om att: 
-Denna policy ska gälla tillsvidare 
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Lions tältprojekt Bring Quality to Life 


Aktivitet inom Katastrofberedskapen 


A. Tält 
Kommittén beslutar om inköp enligt avtal med SRV. 
Kommittén beslutar om leverans till katastrofområden tillsamman med SRV. 


B. Filtar 
SRV har tillgång till ett stort antal filtar från militären och civilförsvaret, som skall användas 
innan Lions beställer egna. 


C. Västar 
De ”tältansvariga” vid varje katastrofområde skall bära en väst, förslagsvis i samma blå färg 
som våra tält. Västen skall ha samma text och logon på ryggen som tälten. På vänster bröst 
texten Swedish Rescue Service Agency. Lions logo och texten TENT OFFICER på höger 
bröst. 
Kostnaden för dessa belastar katastrofberedskapens tältkonto. Antal per beställning: 50. 


Klubbaktiviteter 


1. Intern finansiering av tält 
Lionsklubben beslutar att finansiera ett eller flera tält för användning vid en katastrof där tält 
behövs. 
Med att betala in 5,000 kronor till ”tältkontot” erhåller klubben ett ”öronmärkt” tält som 
förses med ett donationsplakett vid uppmonteringen på katastrofplatsen. Dessutom utdelas ett 
donationsbevis. 


2. ”Försäljning” av tält till företag, alt. andra donatorer. 
Lionsklubben erbjuder företag eller privata personer att finansiera tält. I övrigt som ovan. 
Detta är ett sätt för Lionsklubben att vända sig utåt till företag och synas, göra PR för Lions. 


3 Köp av tält för klubbens marknadsföring/aktiviteter. 
Lionsklubben beslutar att köpa tält att användas vid sina aktiviteter och som PR. Tälten tas 
från lagret i Björröd, Landvetter. Då tillkommer kostnader för införtullning, moms, mm. 
Skall vi lägga på tex 500-1000.- som går till projektet? 
 
Lions Club Råda-Mölnlycke åtar sig att utfärda donationsbevis och plaketter för varje 
donation. 
Varje klubb/företag som finansierat ett eller flera tält skall omnämnas i The Lion. Detta 
sporrar även andra klubbar att delta. 
 
Från klubbaktiviteter inkomna medel kan användas vid inköp av nya tält. Beslutas av 
katastrofberedskapskommittén. 
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Lions som medföljer till Katastrofplatser 


I. Resan 
Resan sker tillsammans med SRV och på deras villkor 


II. Försäkringar 
 


III. Vistelse på katastrofplatsen 
 


IV. Uppgifter för Lions räkning 
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Statusrapport gällande planerad varumärkeskampanj 2005/2006.  
 
Bakgrund 
Enligt RM-beslutet i Gävle (Förslag 3) skall under innevarande år genomföras en intern 
utbildnings/informationskampanj riktad till våra medlemmar. Utbildningsdelen baseras på 
”Stegen” och informationsdelen skall öka klubbarna vilja och beredskap att ta emot nya 
medlemmar samt ge tips hur man får tag på och informerar potentiella nya medlemmar. 
 
För den interna kampanjen skall också tas fram en ”Fråga/Svar”-broschyr som ger svar på de 
vanligaste frågorna Lions kan få från allmänheten om vår verksamhet. 
 
Ansvaret för genomförandet av den interna kampanjen vilar på Framtidskommittén med stöd 
av tidningen The Lion samt MD’s hemsida. En mycket viktig del av denna kampanj är att nå 
ut till samtliga ZO och i förekommande fall BZO. 
 
Skälet till uppdelning på en intern och en extern kampanj är att höja beredskapen hos våra 
medlemmar att kunna berätta om vår verksamhet när väl den externa kampanjen ökar 
medvetenheten om och nyfikenheten på Lions från allmänheten. ”- Det värsta som kan hända 
när man lagt pengar på reklam är att man inte kan leverera när efterfrågan kommer”. 
 
Extern kampanj 
Syfte 
Att hos en specificerad målgrupp öka kunskapen om Lions och vad Lions står för och 
därigenom i förlängningen få fler medlemmar till Lions. Kort sagt: Visa vad Lions uträttar.  
 
Målgrupp: 
Män och kvinnor, 40+, som är intresserade av föreningsverksamhet och som ger mer än 1000 
kr per år till välgörande ändamål. Enligt mätningen Orvesto Konsument 2003:3 ger närmare 
en miljon personer (53% kvinnor) i Sverige mer än 1 000 kr per år till välgörande ändamål. 
Av dessa är en tredjedel (ca. 300 000) intresserade av föreningsverksamhet.   
  
Kreativ utformning 
Annonsen planeras att byggas upp med humor och självdistans i illustrationer samt en 
informationsrik textdel. 
   
En av Sveriges mest framgångrika reklambyråer (åkestam.holst) har utan kostnad för Lions 
tagit fram ett antal skisser på den kreativa utformningen.  
 
Mediaval 
En av Sveriges mest erfarna mediakonsulter (C.G. Lindgren hos MBP Outcom AB) har helt 
gratis för Lions genomfört ett antal datakörningar (bl.a. Orvesto Konsument) för att få fram 
den mest kostnadseffektiva annonseringen. Han har dessutom förklarat sig villig att 
kostnadsfritt ytterligare finslipa mediaplanen med hänsyn till målgrupp, täckning och 
frekvens. 
 
Finansiering 
För att uppnå nödvändig nationell räckvidd och frekvens krävs en annonseringsbudget om 
brutto ca. 2 MSEK per år. 
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Vi räknar med att kunna förhandla oss till en avsevärd rabatt hos media med hjälp av vår 
ställning som ideell organisation.  Vidare räknar vi med att fullt ut kunna utnyttja möjligheten 
att få matchande PR-bidrag från Lions Clubs International, vilket innebär att LCI betalar 50% 
av kostnaden för den externa kampanjen. För genomförande av kampanjen måste RM 2005 
godkänna en extra temporär höjning av medlemsavgiften. Beräkningarna startade vid 100:- / 
medlem / år i tre år. Senaste beräkning tyder på att vi kan uppnå målsättningen med ca. 40:- / 
medlem baserat på 14 500 medlemmar.  
 
Återstår att undersöka möjligheterna att ”sälja” vårt annonseringskoncept till LCI för 
användning i andra länder. Detta kräver dock ingående förhandlingar med såväl innehavaren 
av den ideella upphovsrätten (reklambyrån) och LCI’s PR-division.    
 
Förutsatt att annonseringen genomförs kommer byråns arvode att bli en procentsats (ca. 10%) 
av verklig kostnad för införandena i media. 
 
Stödjande insamlingsaktivitet 
En stor nationell Lion-aktivitet med ett tydligt angivet syfte, som i tid samordnas med 
annonskampanjen, skulle avsevärt höja genomslaget hos allmänheten. Vi har bett 
Humankommittén om förslag till aktivitet. 
 
Tidsplan 
I ursprungsplanen är annonskampanjen avsedd att löpa tre år med två annonseringsperioder 
per år. En utvärdering och effektmätning skall ske efter ett år.    
 
Gävle och Stockholm, 2004-10-11 
 
 
Bruno Ahlqvist   Maud Nordell 
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